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Nudimo vam:

OCEN TER

RUFAC
SCENI ZASTOPNIK ZA

RENAULT
na zalogi - dobavo takoj za RENAULT 5, CLIO, TWINGO, R 19, LAGUNA 
kratke dobavne roke za vse ostale modele RENAULT 
omejeno zalogo vozil po stari ceni, STARO ZA NOVO 
rabljena vozila po ugodnih cenah z garancijo 
kredit ali leasing na 36 mesecev 
servis za vse znamke avtomobilov 
novo na servisu - programsko diagnostiko preme-optiko

Iz naše ponudbe rabljenih avtomobilov z garancijo:
R 5, 5v, metalna barva, 7/90,54.000 km 9.600 DEM 
R 5, 5V, 4/91, 42.000 km 10.500 DEM
R 5, 5V, 5/92, 13.0000 km 11.700 DEM

Vljudno vabljeni v prodajni salon RENAULT: 
RUFAC d.o.o., Ob Mahovniški cesti 3, Kočevje, 
tel.854-042, 854-666, fax. 855-444 
Del. čas: 7.30-12.00, 13.00-17.00, sob 9.00-12.00

RENAULT
_ AVTO 

ŽIVLJENJA

KOVINOTEHNA 0
TRGOVINA KOVINAR

Reška c. 23, tel. 853-621, fax 851-613, del. čas od 8.00-18.00 
Opekarska 41 a, tel. 861-064 sob. 8.00-12.00
Kočevska Reka 48, tel.800-043, del.čas: 6.30-14.30, sob. zap.

Jedilni pribor, 49 delni 9.900.-
Brzoparilnik 80 L 17.325.-
Vrtna mreža 188.-/m2
Šivalni stroji ELNA in SINGER zelo ugodno
7 delna garnitura iz nerjaveče posode 
KINOX 15.9990.-

Kolesa ROG po 
tovarniških cenah 
Videorekorder PHILIPS

58 714.-

Gorilec LIBELA s predgretjem in loputo
57.000.-

Kotli TAM STADLER po tovarniških cenah z 
montažo

NUDIMO ŠE: servisne usluge za vodovod in centralno, dostavo na dom z možnostjo 
nakupa na kratoročni ali dolgoročni kredit, postavitev in montažo kotlov za centralno

Belo tehniko prodajamo na 5 čekov brez obresti, ostalo blago nad 7.000 SIT na 2 čeka, 
nad 10.000 SIT na 3 čeke brez obresti., za gotovinski popust nad 12.000 SIT 5% popust!
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UVODNIK
Dober mesec je od koledarske pomladi, 
pa je kljub temu marsikdo med nami 
skoraj opazil še ni, kaj šele, da bi jo 

začutil.
Menda res

prav vsak od nas dobro pozna tisti 
pomladno dehteči občutek, ko ima zrak 

še prav poseben vonj in ko nam korak 
hitreje steče kar sam od sebe... 

Verjetno bo razlogov za našo 
nesenzibilnost več.

Ven z njimi!
Eden od njih je gotovo vreme samo, saj 

nam jo je letos res prav pošteno 
zagodlo. Zimske garderobe se še nikakor 
ne moremo otresti, pa je skoraj že maj 

pred vrati. Zoperni dež, ki meji 
ponekod že na sneg, tudi precej 

pripomore k naši pomladni 
neosveščenosti. Predvsem in v glavnem 
pa smo vsi skupaj bolj klavrne volje 

zaradi gospodarske in politične situacije 
pri nas, kar poenostavljeno pomeni 

KRIZA LASTNE EKSISTENCE. 
Stvarne in duhovne.

Kriza se nas je lotila na vseh nivojih, 
najhuje od vsega pa so nepredvidljive 
posledice, ki jih bo neizogibno pustila, 

ko bo enkrat za nami.
Najhujša od vseh kriz pa je brez dvoma 

kriza vrednot, saj v gonji za golim 
preživetjem pozabljamo na stvari, ki 

so nam bile včasih svete. 
Pozabljamo na ljudi, ki so v bistvu del 
nas samih in s tem pozabljamo tudi 

nase.
Postajamo vse bolj zasvojeni roboti z 

izostrenim vonjem po denarju. Po vseh 
valutah. Bolj ko so zapadne, toliko 

bolje.
In pri tem pozabljamo na staro, a že 

tolikokrat preizkušeno modrost, da se 
velikost človeka ne meri po globini 

denarnice, ampak po njegovi duhovni 
globini.

UREDNICA

VSEBINA
Aktualno.................................................4-7

Šele ko so občinskim poslancem s posebnim zakonom 
podaljšali njihove mandate, so svoje delo začeli jemati 
skrajno resno. V kočevski s pospešenim tempom iščejo 
argumente za zamenjavo na občinskem vrhu, ribniški pa 
so si najprej zagotovili proračunsko porabo, potem pa 
šli v odprt boj mož na moža.

Nove novičke......................................... 8-9
Stranke so strnile svoje vrste tudi na našem koncu, saj 
se bližajo lokalne volitve. Potrebovale bodo dobre 
gospodarske programe, če bodo hotele prepričati 
volilce, da so sposobne zaustaviti padec industrijske 
proizvodnje in finančne minuse spremeniti v pluse.

Črna kronika.................................... 10-11
Mladoletniki se obnašajo, kot da jim nihče nič ne more, 
med študenti pa se najdejo tako premeteni, da star 
papir znajo vnovčiti kot najbolj donosne poslovne 
nasvete.

Naš gost................................................... 19
Kristini iz Slemen so na Štajerskem dali priznanje za 
dobrote iz njene kuhinje.

Vaš intervju........................................14-15
Pavla z možem Jožetom in šestimi otroki živi na 
samotni kmetiji, po širni in daljni okolici znani po 
dobrem siru.

Glasba.................................................22-24
Za finale pred festivalom melodij naših ansamblov smo 
pobrskali še malo po Kantah..

N oNvvi c E
Izdajatelj NOVE NOVICE s.p., Ribnica. Glavna 
in odgovorna urednica : Darja D. Hafnar. Novinar 
in lektor : Stane Hafnar. Stavek: NOVE NOVICE 
Organizacija : Luxuria d.o.o.. Tisk : Tiskarna Tone 
Tomšič, Ljubljana. Po odločbi Ministrstva za 
informiranje sodi časopis NOVE NOVICE med 
proizvode informativnega značaja in se zato 
plačuje 5% prometni davek, ki je vračunan v ceno 
časopisa. Polletna naročnina 1400 SIT. Naslov 
uredništva : Vrtnarska 2, Ribnica. Poslovni čas od
8.00 do 11.00. Tel 861-765 med poslovnim časom, 
ostalo in fax/modem 861-704. Žiro račun : 50100- 
620-128 05 1114115-410-68.
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AKTUALNO NovVcE št. 75 i
Zasedanje kočevske skupščine

O RAZREŠITVI VLADE PONOVNO 
21. APRILA
Na zasedanju kočevske skupščine 6. aprila sta se prvič po izdelavi 
poročila skupščinske komisije o delu strokovne službe za revitalizacijo 
prvič javno soočili kritiki in kritiziranci. Številni razpravljale! so se 
zavedali, da ne gre zgolj za razpravo o delu službe, temveč predvsem za 
razpravo o zaupnici IS, kar se je ob koncu tudi pokazalo s formalno 
vložitvijo predloga, da se na dnevni red uvrsti glasovanje o razrešitvi 
kočevske vlade. Predlog je bil vložen potem, ko so poslanci z navadno 
večino že sprejeli kritično poročilo skupščinske komisije o delu službe, 
vendar za uvrstitev na dnevni red ni dobil dovolj glasov - zanjo bi po 
poslovniku morala glasovati absolutna večina 38 poslancev. Poslanci 
Marko Rovan. Alojz Košir, Vinko Pintar, Stane Mlakar, Stane Pogorelec, 
Jože Hobič in Vincenc Janša so predlog prekvalificirali s pobudo za 
razrešitev izvršnega sveta, ki je edina točka posebnega sklica skupščine 
21. aprila.

Kljub temu, da se je za kočevsko 
službo za revitalizacijo oz. izvršni 
svet glasovanje o poročilu komisije 
končalo neugodno, se zagovorniki 
uradne politike revitalizacije niso 
predali brez boja. Vincenc Janša 
in Vinko Pintar sta jim 
uvodoma poočitala žaljive izjave 
na delo komisije, ki so so se pojav
ile v tisku ( enačenje komisije z 
udbomafijo) in hkrati poudarila, 
da to ni bila nobena "churchilovska 
" komisija zaradi komisije, da se 
je resno lotila svojega dela in da 
je svoje ugotovitve o delu službe 
podala v omiljeni obliki. V imenu 
službe za revitalizacijo je nastopil 
Miro Ferlin, ki je bil več let edini 
zaposlen v tej službi in ki je tudi 
član izvršnega sveta.

V dolgi razpravi je povzel ugo
tovitve nekakšnega "kontraporočila", 
ki ga je na 11 straneh IS pripravil 
kot odgovor na skupščinsko 
poročilo in je bilo razdeljeno šele 
na skupščini sami.
Tako naj bi IS s pomočjo strokovne 
službe vendarle pomagal 13 podjet
nikom k delnemu odkupu Itasa, kar 
naj bi zagotovilo delo 230 za
poslenim; delavke Vezenine se 
imajo za svojo novo zaposlitev zah
valiti izključno prizadevanjem IS, ta 
je pred letom in pol prepreprečil 
stečaj Trikona; IS je preko pro
grama razvoja drobnega gospo

darstva, preko občinskega in re
publiškega sklada za razvoj in 
preko ministrstva za delo pomagal 
ublažiti posledice stečaja Zidarja; v 
podjetju Tekstilana je IS igral vlogo 
koordinatorja postopka, ki je 
privedel do poravnave med njo in 
največjimi upniki, s čimer je bilo 
ohranjenih 233 delovnih mest; IS 
je šele po opravljenem strokovnem 
pregledu in elaboratu podprl stečaj 
Opreme, ki zagotavlja približno 110 
delovnih mest; IS vodi akcijo formi
ranja štirih invalidskih delavnic s 
pomočjo ZPIZ in ministrstva za 
delo; strokovna služba je nudila 
pomoč pri ustanavljanju in regis
traciji podjetij, pri zagotavljanju 
zagonskih sredstev in urejanju in
vesticijske dokumentacije; v letu 
1991 je bilo iz občinskega 
proračuna dodeljenih 6,3 milijona 
kreditnih sredstev, leta 1992 skupaj 
z bančnimi 34 milijonov, krivdo 
zaradi zapletov pri izplačevanju 
kreditnih sredstev v letu 1993 pa 
zaradi neposlovnega ravnanja banke 
in zaradi zamud pri sprejemanju 
proračuna ni mogoče pripisati IS; 
občinska bančna sredstva predstavl
jajo le manjši del finančne kon
strukcije investicije posameznega 
podjetnika in niso odločilna pri 
izvedbi investicij, zato je objektivne 
razloge za odstopanje od pogod
benih obveznosti treba iskati pri

podjetnikih in ne pavšalno kriviti IS 
za to, da občinska sredstva nimajo 
nobenega učinka; za najeta kreditna 
sredstva garantirajo podjetniki sami, 
zato je žaljivo, da predstavniki 
skupščine imenujejo svoje davko
plačevalce s "pacienti občinske so
cialne službe"; zavrnitev predloga za 
ustanovitev Centra za razvoj 
Kočevske, češ da gre za bypass 
podjetje in za zagotovitev službe 
določenim osebam, je za IS nespre
jemljiva, saj bi bil Center mesto za 
vključevanje domačih strokovnjakov 
in koordinator vsega razvoja na 
Kočevskem.
V nadaljevanju zasedanja je Miro 
Ferlin ponudil svoj odstop kot član 
IS, da bi s tem dokazal, da nima 
nobenih političnih ambicij. Na vztra
janje predsednika IS Alojza Petka 
je odstop preklical, delo službe pa 
sta podprla še poslanca Jože Lindič 
in Miro Aupič.
Skupina poslancev je želela na seji 
odpreti tudi problematiko obvozne 
ceste mimo Šalke vasi, vendar pris
tojni občinski organ ni uspel 
pripraviti strokovnega odgovora, 
zato so razpravo na temo, v kateri 
so glavni akterji tudi člani IS, 
prestavili na prihodnjo sejo.
Še na isti seji sta se uspela vsak 
s svojimi argumenti za in proti 
obkolpski cesti in parku odkrito 
spoprijeti nekdanja stanovska kolega 
Anton Prelesnik in Anton Piškur, 
o nadaljevanju gradnje ceste pa je 
od predsednika IS pismeno zahteval 
pojasnilo tudi predsednik skupščine 
Mihael Petrovič. O tej vroči temi 
bodo namenili eno prihodnjih sej 
kočevske skupščine, saj problematika 
"naravnega" parka še ni bila na 
dnevnem redu.
V nadaljevanju povzemamo nekaj 
misli iz raprav.
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MIRO FERLIN:
Nimam nobenih političnih ambicij 
in nikdar nisem od novinarjev za
hteval, da bi pisali tako, kot bi 
sam želel. Vem, da namen poročila 
komisije ni bil popisovanje dela 
ampak zamenjava IS. Vedno sem 
govoril, da se z enim človekom 
razvoja ne da"furat", zato je 
potrebna agencija, ki bi delala ne
profitno. Na občini le jaz nisem 
imel v svojem delokrogu uradnih 
postopkov, zato sem lahko dajal 
tudi podjetniške pobude. Čeprav 
se govori, da je "pol Itasa Ferli- 
novega" izjavljam, da kar se firm 
tiče, nimam v Kočevju niti v Rib
nici nobenega premoženja, opravl
jam pa profesionalno svetovalno 
delo, ki sem ga prej v službi za 
razvoj za podjetnike opravljal brez
plačno. Res je, da je "Ferlin v 
Kočevje pripeljal Zajca", ta pa je 
ukrep sanacije tudi uspešno opravil 
in ko je bil ukrep družbenega 
varstva odpravljen, občina ni imela 
nad Opremo nobene pristojnosti 
več. Pomagal sem ustanoviti 44 
podjetij, našlo se je nekaj 
"neumnih" ljudi, ki so nastavili svoj 
hrbet za zaposlitev 450 ljudi, 
komisija pa nam očita, da sredstva 
niso dala učinka. Nihče ni imel več 
kot 30 % lastnih sredstev, občina 
je prispevala le kakšnih 10%, zato 
je velik rizik, ali bo investicija 
speljana do konca. Ljudje tvegajo 
z vsem imetjem in ko sem odhajal 
z občine, so mi govorili, da sem 
jih izdal. Imam pa mirno vest in 
vsem bom lahko tudi jutri pogledal 
v oči...

JOŽE LINDIČ:
Res smo

komisijo za pre
gled dela službe 
za razvoj us
tanovili po 
strankarskem 
principu, vendar 
sta me v njej 
razočarala pred
vsem gospo
darstvenika...

FRANC
BAR
TOLOME
: Poročilo vlade 
ni odgovor na 
delo komisije. V 
komisiji sem vz
trajal, da se 
pregleduje samo 
delo službe, tam 

pa ni bilo Opreme, Itasa itd...

VINCENC JANŠA:
Službo smo dvakrat 
pozvali, da pripravi 
primerno poročilo. 
Banka je zavrnila 
kredite, mape pod
jetnikov so bile za 
nas poslovna
skrivnost. Že 90. 
leta sem napovedal, 
da bo Zajc uničil 
Opremo...

MIRO AVPIČ:

sem ga rabil, 
"sovražim", ker t

Vsa poročila
komisije so brez 
številk, zato so 
zame nepomem
bna. Dobro, da 
moje mape ni 
nihče gledal, saj 
se je že brez 
tega pojavil 
poslovni program 
podoben mojemu. 
Kolikor sem imel 
Frelina rad, ko 
tako ga danes 
iram vračati kred

ite...

r— — — — — — — —t
Poslanska pobuda I

OBVOZNICA j 
ŠALKA i 
VAS j
Sedem poslancev kočevske 
skupščine se je podpisalo pod I 
protest proti prodaji dela | 
industrijskega tira, ki je je bil 
po njihovem mnenju rezerviran | 
za obvoznico, ki naj bi se ■ 
priključila na Roško cesto pri 1 
Rudarskem domu. Takšno | 
varianto so v KS podprli tudi _ 
na predstavitvi PUP-a, zato bi * 
ta prodaja dela industrijskega I 
tira lahko pomenila podporo 
drugi varianti, ki predvideva I 
priključitev obvoznice na Roško ■ 
pod hribom pri Kamšku, ki je 
zaradi nepreglednosti nevaren za | 
večji promet. ■

Podpisani krajani KS Šalka vas | 
zamerijo predvsem občinskim 
službam, da prodaje zemljišč, ■ 
kjer je spodnji del industrijskega I 
tira že leta varovan za 
obvoznico, niso preprečili, saj so | 
za načrte KS vedeli. Itas KS o ■ 
prodaji ni bil dolžan obveščati, 1 
vendar podpisnike kljub temu | 
zanima, po kakšni ceni in po 
kakšnem postopku je bila I 
izvedena prodaja. Kupec ■ 
industrijskega tira je nanj že 
navozil okrog 100 t raznega | 
materiala, ker pa bi moral ta . 
poseg "rušenja" obvoznice šele 1 
legalizirati, mu KS ne namerava | 
dati soglasja. Podpisniki v 
utemeljitvi predloga za posebno I 
točko dnevnega reda iščejo tudi ■ 
odgovor na vprašanje, na " 
podlagi katerega odloka ali | 
določila se mora po novem vsa _ 
dokumentacija za pridobivanje ■ 
lokacijskih dovoljenj urejati I 
preko AG inženiringa in zakaj 
se ni o tem uradno obvestilo I 
KS. a

L mm ...... .J
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Zasedanje ribniške skupščine

ZADOLŽEVANJE DA, VENDAR NE 
NA RAČUN NOVIH OBČIN
Osrednja točka zasedanja ribniške skupščine 13. aprila je bila 
sprejemanje proračuna za tekoče leto, ki znaša 410 miljonov SIT, skupaj 
z zadolževanjem pa preko 444 miljonov tolarjev. Sprejetih je bilo nekaj 
amandmajev, ki jih je predlagala SKD, poslanci iz Sodražice pa so dobili 
zagotovilo, da se bremena zadolževanja ob morebitni osamosvojitvi ne 
bodo prelagala na njihova ramena. Med poslanskimi pobudami se je 
ponovno obravnala pobuda predsednika skupščine za sprožitev postopka, 
ki bi nekdanjemu sokrajanu in oficirju JLA Šefketu Suljeviču omogočil 
življenje skupaj z družino, poslanec Franc Lovšin pa je na razne naslove 
zastavil kopico vprašanj, ki se tičejo republiškega poslanca Benjamina 
Henigmana v času njegovega domnevno nelegalnega vodenja sodraškega 
Donita..

Poslanski klub SKD je v obliki 
amandmajev predlagal spremembo 
proračunske postavke za gasilce v 
njihovo korist na račun upravnih 
stroškov občine (za nakup gasilskega 
vozila za GD Dolenja vas), več 
sredstev je predlagal za urbanizem 
in prostorsko urejanje prostora (za 
stroške zaradi morebitnih 
preimenovanj ulic), predlagal pa je 
tudi delitev sredstev za 00 ZBNOV 
na tri dele (1/3 za Slovensko žensko 
zvezo, 1/3 za amatersko kulturno 
dejavnost, 1/3 pa ostane borčevski 
organizaciji, ki naj bi se poleg teh 
sredstev financirala tudi iz lastnih 
virov). Vsi amandmaji so bili v

predlagani obliki tudi sprejeti, 
pogojno (če bo kje ostalo še kaj 
denarja) pa je bila sprejeta tudi 
pobuda, da se okrog 20 000 DEM 
nameni za nakup klavirja za 
Glasbeno šolo Ribnica. Predlogi 
SKD za spremembo proračunskih 
postavk so vključevali tudi sredstva, 
ki naj se namenijo posebaj za 
izdajanje Rešetu podobnega glasila, 
ki bi občane občasno natančno 
informiral o doganjih v občinskih 
organih in skupščini, vendar se ta 
predlog ni pojavil na glasovnju v 
obliki amandmaja. Po večinskem 
mnenju se za informativno 
dejavnost izločajo zadostna

sredstva iz materialnih stroškov 
občinske uprave že obstoječim 
medijem, ki pokrivajo področje 
občine.
Poslance iz KS Sodražica pa je 
zaskrbelo, da bi zadolževanje 
občine Ribnica za dokončanje v 
letu 1993 začetih investicij 
komunalnih objektov že na samem 
štartu popolnoma ohromilo 
morebitno novo občino (prenova 
lokalne ceste Lipovščica-Sodražica 
stane skoraj 20 miljonov SIT), zato 
so zadolževanje proračuna sprejeli 
pogojno: ob bilanci je potrebno 
točno locirati kredite.
Večina javnih zavodov, ki jih je 
ustanovila občina Ribnica in drugih 
uporabnikov proračuna je podala 
zahtevana vsebinska in finančna 
poročila o svojem delu, zato ni bil 
iz proračunskega financiranja 
izločen nobeden od lanskih 
porabnikov. Na nekatera poročila, 
npr. o delovanju inšpekcijskih 
služb, so bile podane številne 
pripombe in polemike, zato se je 
zasedanje zavleklo v pozne 
popoldanske ure, ko je 
nesklepčnost preprečila sprejemanje 
poslanskih pobud.

Legalizacija črnih gradenj v občini Ribnica

39 PREDLOGOV ZA LEGALIZACIJO
Med gradivom na zadnji skupščini 
občine Ribnica je bil tudi Odlok 
o prostorskih ureditvenih pogojih 
za sanacijo degradiranega 
prostora, ki jih je izdelal 
projektivni atelje Prostor. S tem 
aktom legalizacije se ureja tiste 
nedovoljene posege, za katere so 
investitorji skladno z zakonom 
zahtevali odlog prisilne izvršbe. 
Kot je razvidno iz obrazložitve 
odloka, v občini ni prijavljenih

črnih gradenj, ki bi se jih ne dalo 
legalizirati.
Večina posegov se nanaša na 
gradnjo stanovanjskih (11) in 
počitniških (10) objektov, manjši 
del (11) na pomožne objekte in 
le 7 na objekte namenjene 
proizvodnji, poslovanju ipd. 
Večina posegov (26) je lociranih 
na površinah, ki so s planskimi 
akti opredeljene kot zazidljive in

le 13 jih je lociranih na 
nezazidljivih površinah, od tega 2 
na I. območju kmetijskih zemljišč 
in eden na območju varovalnega 
gozda. Kljub temu ni bil ugotovljen 
noben primer, ki bi ga akt 
legalizacije ne dopuščal, 9 posegov 
bo pred legalizacijo potrebno 
sanirati, kar 30 posegov pa bo po 
sprejetem odloku mogoče legalizirati 
brez sanacije.
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I Delegatska vprašanja

■ 1. Kdaj in po katerih organih je podjetje
* Donit Sodražica v letu 1992 ugotavljalo 
I in se odločalo o številu presežnih

delavcev?
I 2. Na podlagi katerega sklepa, katerega 

organa, odločitve ali pooblastila je g. Ben- 
I lamin Henigman, kot direktor podjetja 
m Donit Sodražica v letu 1992 podpisoval 
" odločbe o presežnih delavcih, oodpravni-
■ nah, oz. o pošiljanju delavcev istega pod- 
" letja na čakanje v času, ko je isto 
I oodjetje še imelo zakonitega in

pooblaščenega direktorja g. Daniela Div- 
I taka?
_ 3. Je bil odpust delavcev Donita Spdražica 
I v letu 1992 opravljen s soglasjem Re- 
I oubliškega zavoda za zaposlovanje, enota
* Ribnica, oz. soglasjem Ministrstva ali 
I Izvršnega sveta SO Ribnica?

4. Kdaj, s katerim dnem,s kakšno listino 
I ie bildirektor Divjak Daniel razrešen 

funkcije direktorja v podjetju Donit So- 
I dražica?
_ 5. Kdaj, s katerim dnem in po katerem
■ pravnem aktu je bil g. Benjamin Henig-
■ man imenovan za direktorja podjetja
* Donit?
I 6. Ali je g. Benjamin Henigman v letu 

1992 kdaj prejel od zakonitega direktorja 
I Daniela Divjaka splošno pooblastilo za 

zastopanje podjetja Donit ali posebno 
I pooblastilo glede izdajanja sklepov
■ presežnim delavcem?
■ 7. Koliko ljudi - delavcev Donita So-
■ dražica - je g. Benjamin Henigman, kot 
B nepristojen, nepooblaščen, torej 'samozvani 
I direktor’ spravil predčasno in protizakonito

na čakanje, oz. po preteku čakalne dobe 
I v predčasno brezposelnost in za kolikšna 
_ finančna sredstva je kot 'direktor' Donita 
I neupravičeno in nezakonito predčasno
■ osušil Proračun Republike Slovenije prek
■ Republiškega Zavoda za zaposlovanje in
■ Ministrstva za delo Republike Slovenije?
" 8. Kateri organ sedaj že obravnava nave- 
I dene 'gusarske' akcije g. Benjamina Henig

mana in v kateri fazi so postopki?
I 9. Koliko časa je g. Benjamin Henigman 
_ tudi po prenehanju delovnega razmerja s 
I podjetjem Donit, zastopal isto podjetje,
■ odločal in podpisoval listine v njegovem
■ imenu v sodelovanju ali brez sodelovanja
I Upravnega odbora? o

I UTEMELJITEV - OBRAZLOŽITEV:
Kot delegat Skupščine občine Ribnica sem 

I bil obveščen, da je g. Henigman Benjamin 
m v letu 1992, v času, ko je podjetje Donit
■ imelo zakonitega in pooblaščenega direk-
■ torja g. Divjaka Daniela, tajno vstopil v 
1 opravljanje direktorskih funkcij brez 
I pooblastil. Kot nepooblaščen je brez ved-

NoN ^VrF. AKTUALNO I
- — — — — — — — Tl

■ pobude - predlog

nosti direktorja poslal na čakanje 
okrog trideset delavcev tako, da jim je 
izdal odločbe in jih podpisal kot v. d. 
direktor.
Ker je v tistem času podjetje Donit 
imelo pooblaščenega, torej zakonitega 
direktorja Divjaka Daniela, g. Ben
jamin Henigman ni imel najmanjše 
zakonske možnosti, da si v navedenem 
podjetju vzame oblast kot v.d. direk
torja in deluje za hrbtom zakonitega 
direktorja.
Obstaja torej sum, da je g. Benjamin 
Henigman, izkoriščajoč svoj politični 
položaj v Stranki Slovenskih 
krščanskih demokratov in izkoriščajoč 
funkcijo poslanca Državnega zbora Re
publike Slovenije, storil lepo število 
kaznivih dejanj: oškodovanja upnikov, 
zlorabe pooblastil zlorabe položaja ali 
pravice odgovorne osebe, nevestnega 
dela v službi itd..., kar vse terja, da 
se stvari razčistijo tako na ravni 
skupščine občine Ribnica ter v stranki 
Slovenskih krščanskih demokratov 
kakor tudi na ravni Republike 
Slovenije, kjer imenovani igra vlogo 
poslanca v Državnem zboru.
Če je g. Benjamin Henigman storil 
navedena in druga kazniva dejanja, 
morajo pristojni organi to ugotoviti in 
ukrepati. Če jih ni storil, je dolžnost 
organov, da to ugotovijo in jasno 
povedo, da dejanja niso bila storjena. 
Molk državnih organov na eni strani 
in obtoževanje, na katerega se nihče 
ne odziva, na drugi strani, za življenje 
v svobodni Republiki Sloveniji, ne 
morejo biti zdravila naše družbe.
S tem so zastavljena vprašanja utemel
jena.

Predlagatelj: LOVŠIN FRANC, delegat 
DPZ SO Ribnica

Komu se naslavlja:
PREDSEDNIKU 
DRUŽBENOPOLITIČNEGA ZBORA, 
g. BENJAMINU HENIGMANU, 
poslancu državnega zbora
- PREDSEDSTVU IN IZVRŠNEMU 
SVETU SO RIBNICA
- ODDELKU ZA NOTRANJE 
ZADEVE SO RIBNICA, oz. KRIMI
NALISTIČNI SLUŽBI POLICIJE

JAVNEMU TOŽILSTVU 
SLOVENIJE, ENOTI KOČEVJE
- REPUBLIŠKEMU ZAVODU ZA 
ZAPOSLOVANJE

IZ PRORAČUNA OBČINE 
RIBNICA ZA LETO 1994
+ skupaj prihodki

409.265.000
+ zadolževanje

35.260.000

- odhodki za delo državnih, 
upravnih in pravos. organov

95.388.000

- izobraževanje
42.431.000

- kultura 15.945.000
KC Ribnica

14.074.000
kulturna društva

1.871.000

- telesna kultura 7.913.000
ŠZ uprava

4.614.000
ŠZ društva

3.299.000

- intervencije v kmetijstvo
10.148.000

- razvoj drobnega gospodarstva
10.170.000

- krajevne skupnosti
3.842.000

- stranke
2.715.000

- društva
2.813.000

- investicije v gospodarski infrast.
71.485.000

nakup socialnih stanovanj
15.000.000

• adaptacija sakralnih objektov
678.000

- dvorana v Ideal centru
3.500.000

- vzdrževanje lokalnih cest
19.750.000
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Občni zbor ribniške podružnice SLS

KMETJE ZAVRNILI SNUBITEV SKD
V nedeljo, 10 aprila, so se v 
Miklovi hiši zbrali člani ribniške 
podružnice SLS, ki so medse pov
abili tudi predsedniškega kandidata 
Stankla Buserja s soprogo, 
poslanko SLS Karmen Lukačevo, 
direktorja Zadružne zveze Franca 
Buta, vodjo projekta Kmečke
družbe za upravljanje Matjaža Gan
tarja in predstavnike stanovske 
Kmečke zveze. Na precejšen 
(negativen) odziv pa je naletela 
ponudba gosta, predsednika SKD 
Ribnica in poslanca v državnem 
zboru Benjamina Henigmana, da bi 
na lokalnih volitvah stranki
nastopili skupaj.
Henigmanova pojasnila, koliko kme
tom koristnih projektov je bilo že 
speljanih s podporo njegove (vladne) 
stranke (opozicijski) SLS, dan po po

znanih dogod
kih na antiko- 
rupcijskem 
mitingu niso 
imela prave 
teže. Gost iz 
SKD je
dobesedno 
ponudil brez
pogojno uto
pitev svoje 
stranke z ljud
sko zaradi 
potrebe po
skupnem nastopu na občinskih 
volitvah, vendar ga je Ivan Anzeljc 
opomnil, da se bo SKD morala še 
v marsičem spremeniti, da bo SLS 
dobila potrebno zaupanje v ta ko
rak. Podobno stališče je zavzela 
tudi poslanka Lukačeva, prisotne pa

so v nadaljevanju seznanili z ugod
nostmi, ki jih nudi vlaganje lastnin
skih certifikatov v Kmečko družbo 
za upravljanje. Zadnja točka je bila 
namenjena problematiki kmetijstva, 
ki jo je slikovito predstavil član up
ravnega odbora Kmečke zveze, sicer 
pa kmet iz okolice Domžal.

Občni zbor SLS-podružnica Kočevje

O KMETIJSKIH ZEMLJIŠČIH IN 
NOVI LOVSKI ZAKONODAJI
Kočevska podružnica SLS si je čas za svoj letni obračun izbrala prav 
na dan protikorupcijskega mitinga, katerega soorganizator je bila tudi 
SLS, vendar se je zbralo dovolj članov za resno obravnavo številnih 
tem. Članom in simpatizerjem so pripravili tudi poseben informator s 
prispevki o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov v republiki Sloveniji, 
o Kmetijsko-gozdarski zadrugi Kočevje, novi lovski zakonodaji in 
kmečki družbi za upravljanje.

V podružnici ugotavljajo, da je 
zasebno kmetijstvo na Kočevskem 
brez tradicije, da ni uspelo razviti 
kmetijskih kmetij in polkmetij s 
pestro paleto kultur, ki bi dajale 
družinam ekonomsko samostojnost, 
pokrajini pa krajinsko urejenost. V 
Kočevju poteka trenutno prenos 
kmetijskih in gozdnih površin v 
družbeni lasti na sklad, sredstev ki 
jih pridobi sklad z gospodarjenjem 
pa vlagajo v izboljšanje proizvodnih 
sposobnosti kmetijskih zemljišč in 
kmetij, v razvoj vseh funkcij gozdov,

v nakup zemljišč, kmetij in gozdov 
ter v finaciranje stroškov poslovanja 
sklada. Od leta 1992 deluje na 
pobudo nekaj kmetov tudi KGZ 
Kočevje, ki šteje 30 članov in je s 
trgovsko maržo okrog 1% 
konkurenčna vsaki trgovinski 
organizaciji. Njeni uspehi so vidni 
pri odkupu mleka, nabavi gnojil, 
semen, mineralnih mešanic in 
razdeljevanju državne pomoči za 
sušo, kljub temu pa pogrešajo člane 
iz Dragarske in Struške doline. Na 
zboru je predsednik podružnice

Jože Hobič seznanil z novo lovsko 
zakonodajo, ki jo je pripravil 
poslanski klub SLS, po kateri pa 
kmet ni dolžan zavarovati kmetijskih 
kultur, ker je to dolžna storiti 
organizacija, ki upravlja lovišče. 
Udeležence zbora so tudi pozvali k 
vlaganju certifikatov v novo Kmečko 
družbo za upravljanje, ki naj bi 
zagotavljala varno in donosno 
naložbo, hkrati pa tudi vplivni del
gospodarstva, ki je strateško
pomemben za kmetijsko dejavnost. 
Predstavnik Kmečke zveze je 
predstavil napore te stanovske
organizacije pri ustvarjanju čim 
boljših pogojev za slovenskega kmeta, 
upravni odor podružnice SLS Kočevje 
pa je sedanjo zastopanost članov po 
teritorialnem načelu spremenil v 
zastopanost po posameznih
dejavnostih.
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Finančni položaj ribniškega in 
kočevskega gospodarstva v letu 1993
KREPKO ZA REPUBLIŠKIM 
POVPREČJEM
Po ugotovitvah kočevske podružnice SDK so na 
ribniško kočevskem koncu odhodki kar za dobro 
tretjino prekoračili prihodke od financiranja. 1333 
podjetij s skupaj 3.219 zaposlenimi je poslovalo z 
izgubo v skupni višini 1.604 miljone SIT, k čemer so 
v 60% prispevala družbena, v 25% mešana in dobrimi 
10% zasebna. Zasebna podjetja so se najbolje odrezala 
tudi pri akumulaciji, saj so jo ustvarila kar 60%. 
Poprečna mesečna neto plača v gospodarstvu na 
našem koncu je lani znašala slabih 37.000 SIT.

99 kočevskih podjetij s 1.961 zaposlenimi je lani 
pridelalo 878 miljonov SIT izgube, 34 ribniških podjetij 
s 1.258 zaposlenimi pa je pridelalo kar za 726 miljonov 
SIT izgube. V kočevski občini so družbena podjetja 
pridelala kar 90% vse izgube, v ribniški pa le slabo 
četrtino, kar je mogoče razumeti le v luči dejstva, da 
med izgubarji ni zabeležen Riko Holding, ki je šel v 
stečaj lani septembra. Povprečni neto mesečni plači v 
gopodarstvu se med občinama razlikujeta le za nekaj 
tolarjev, obe pa zaostajata za republiškim povprečjem. 
Industrijska proizvodnja je v Ribnici padla nekoliko pod 
republiško povprečje, o zunanjetrgovinskih dosežkih 
našega gospodarstva pa v odseku za statistiko in 
informacije kočevske SDK nimajo podatkov.

Letna konferenca OO SKD Kočevje
KRITIČNO DO LASTNEGA 
MINISTRSTVA
8. aprila so se na letni konferenci zbrali kočevski 
krščanski demokrati. Pregledali so delo v preteklem 
letu in kritično spregovorili o vlogi stranke v sedanjem 
trenutku. Medse so povabili sekretarja stranke 
Edvarda Staniča in kočevskega župana Mihela 
Petroviča.
Poudarek so namenili prenovi gospodarstva in šolstva, 
pri čemer so se zavzeli za obnovitev Gimnazije in za 
krščanski etos v šolah. Izrazili so pripombe na delo 
ministrstva za notranje zadeve, čeprav je zanj odovoren 
njihov minister. Edvard Stanič je pojasnil položaj SKD 
v vladi, končno stališče pa bo stranka zavzela na letni 
konfernci 22. aprila. Članom odbora je potekel tudi 
štiriletni mandat, zato so v odbor izvolili okrog 40 % 
novih članov, v odboru pa so zastopani tudi predstavniki 
KO Struge, Osilnica, Kostel in Predgrad. Odbor bo 
predsednika in druge člane izvolil na prvi naslednji 
seji, na sedežu stranke na Ljubljanski 7 pa imajo 
uradne ure vsako sredo od 17. do 19. ure.

PONUDBA SKB banke

POSOJILA 
ZA OBRTNIKE
"Pozdravljen, Franc! Kako si kaj?"

"Kar dobro, le z delavnico imam nekaj 
težav... Veš, rad bi jo povečal in kupil nov 
stroj."

"Slišal sem, da imajo v SKB banki posebno 
ponudbo za obrtnike, kar pomeni, da je 
mogoče dobiti kratkoročno ali dolgoročno 
posojilo."

"Tudi za obratna sredstva?"

"Seveda! Obrestna mera za kratkoročno
posojilo, ki ga vračaš do enega leta, je 18%.

"Kaj pa za nepremičnirie?"

"Za dolgoročno posojilo je pri 20% depozitu
obrestna mera 16% - če imaš žiro račun pri 
SKB banki odprt vsaj tri mesece. Doba 
vračanja posojila je do 120 mesecev, za 
premičnine pa do 60 mesecev.
Pri SKB banki lahko najamejo posojilo tudi 
bodoči obrtniki, če pri njej prejemajo plačo 
na tekoči račun ali hranilno knjižico. Tako 
posojilo pride še kako prav pri nakupu ali 
gradnji poslovnih prostorov."

"Ta ponudba mi bo res v pomoč pri mojih 
načrtih, zato bom kar stopil na SKB banko. 
Kje pa je najbližja enota te banke?"

"V Kočevju na Trgu zbora odposlancev, v 
Ribnici pa na Kolodvorski ulici. Če pa te 
zanima še kaj, pokliči zeleni telefon 080 
15-15, saj je klic brezplačen!"

SKB BANKA O.D.
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KRIMINALNE ZDRUŽBE 
MLADOLETNIKOV
Občani Ribnice, šolarji, učitelji in nenazadnje ribniški 
policisti imajo v zadnjem času precej opravka z 
nesprejemljivim obnašanjem mladoletnikov, ki so pred 
nedavnim končali šolanje in ki imajo močan negativen 
vpliv na učence višjih razredov osnovne šole. Zadržujejo 
se pred in v šolskih objektih, kjer motijo nekatere 
dejavnosti, njihovo brezobzirno in predrzno obnašanje pa 
povzroča pri občanih nemir, zato je tudi kaznivo. Policisti 
so podali tudi že ovadbo zaradi združevanja z namenom, 
da se izvajajo kazniva dejanja, v takih združbah pa se 
lahko nahajajo tud “zapeljani” posamezniki, ki kaznivega 
dejanja sicer še niso izvršili. O predrznosti takšnih združb 
priča tudi nedavno anonimno telefonsko sporočilo 5. 
aprila na OŠ Ribnica, da bo čez 20 minut v šoli prišlo 
do eksplozije. Policisti so šolo sicer preiskali, zaradi 
majhne verjetnosti v resničnost grožnje pa je niso dali 
izprazniti. Eksplozivnega telesa seveda ni bilo, kmalu pa 
su izsledili 3 učence, ki so prav ta dan “špricali”. Zoper 
mladoletne objestneže bodo podali kazensko ovadbo zaradi 
zlorabe znamenj za pomoč ali nevarnost.

OSTAL BREZ KOLES
V noči iz četrtka na petek je ostal brez koles 
Renault 5, parkiran na Ljubljanski cesti v Kočevju. 
Neznani storilec je odvil dvoje koles in jih odnesel 
s platišči vred, s tem pa oškodoval lastnika za 30.000 
SIT.

ODSLOVILA NADLEŽNEGA 
POTNIKA
Kočevski mladoletnik si je dolgočasno vožnjo z 
avtobusom med Ljubljano in Kočevjem popestril z 
nadlegovanjem potnikov. Ker ni pomagala niti 
intervencija sprevodnika, je šofer ustavil avtous, s 
skupnimi močmi pa sta postavila razgrajača na 
hladno.

Z ROKO MED VALJE
6. aprila se je pripetila delovna nezgoda v Tekstilani. 
Ob 14. uri je sodelavec izključil stroj, delavka pa je 
segla vanj, ko so se valji še vrteli. Na srečo ni prišlo 
do hujše poškodbe, saj so jo lahko oskrbeli že v 
kočevskem zdravstvenem domu.

S NOVO

VKOftUEffČTrfuilzM ' glasbena trgovina

Jj CENTRU IDEAL

jlvabimo vas v 
jyprodajalno z

najnovejšimi CD ploščami in kasetami
%VHS kasetami (risanke, glasbeni filmi)

XI Na svoj račun bodo prišli tudi ljubitelji 
J3 zimzelenih melodij!
J3
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Branko Zaletelj 
Koldvorska 9 a 
Ribnica

DOVQLJ JE, DA ZADRGETATE V TELEFONSKO 
SLUŠALKO...
in za prehod iz trdega na tekoče gorivo bomo poskrbeli v enem 

‘dnevu brez prekinitve ogrevanja. Dovolj je, če ob sveči zavrtite 
tel. številko 855-130 ali 06 09 617 506. Prišli bomo in 
poskrbeli za dotrajano električno napeljavo in naprave.

> prodaja in montaža toplotne tehnike
> vse vrste installacij
> pooblaščeni servis oljnih gorilcev Libelo, Joanes itd. 

krmilne regulacije First 
električnega orodja 
varilnih aparatov

=> varčevalna tehnika in prihranek pri prometnem davku

Vl

wvMvwvwwwvwM
oec &ot le fofda, ntidel

»W*wwvvv*vs<vvv»~vvv{

Programske
rešitve

jNI Ü2001 d.o.o. 
” ” Brnčičeva 5 

61231 Ljubljana-Črnuče
'D? 372-639 374-591

Gostinske evidence

• evidenca nabave in prodaje 
pijač,

• evidenca nabave in prodaje 
živil,

• obračun davka na razliko v ceni.

/ ;
Lepovče 23, Ribnica 
stavba Riko-Robotika 

tel. 861 147 
kontaktna oseba 

Trdan Mirjam

OBIS
d.o.o Ribnica

PODJETJA!
Nudimo vam vodenje poslovnih knjig po 
sistemu dvostavnega knjigovodstva v skladu 
s slovenskimi računovodskimi standardi. 

Vabimo vas na poslovni dogovor.
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LISICE, PSI IN STEKLINA
Na območju Ribnice in Kočevja poteka obsežna 
akcija cepljenja domačij živali proti steklini, saj se 
v zadnjem času pojavlja kar nekaj utemljenih sumov, 
da se je ta nevarna bolezen razširila tudi na naš 
konec. 11. aprila so domačini iz Vinic z vilami pobili 
sumljivo lisico, ki se je zatekla pod tamkajšnji 
skedenj. 14. aprila pa so v lovski družini Mala Gora 
zabeležili gibnje lisice med hišami v Klinji vasi, ki 
je prišla tudi v stik s psom. Pobita lisica ter pes 
sta bila poslana v analizo na veterinarsko postajo, 
ni pa znano, če gre dejansko za steklino.

DOBRO ZASLUŽIL NA 
RAČUN NAIVNIH
P.D. študent iz Ljubljane je izdelal domiseln načrt, 
kako izvabiti iz ljudi denar. Fiktivno se je prijavil 
na naslov prazne hiše v Goriči vasi, ki je last 
sorodstva, in v raznih časopisih objavil oglas,da 
ponuja dobre ideje, kam investirati, da se pride hitro 
do zaslužka. Preko 50 “investitorjev” iz vseh koncev 
Slovenije je vplačalo po 3.800 SIT po povzetju za 
obetavno gradivo, ki pa je bilo pravzaprav le 
fotokopirno gradivo iz raznih katalogov ter kopije 
že objavljenih finančnih nasvetov. Na ribniško 
policijsko postajo so dobili prijavo le enega občana, 
ki je sumil, da gre za goljufijo, do vseh ostalih pa 
so prišli s pomočjo listin o vplačilih na pošti, ki jih 
je dal preveriti preiskovalni sodnik. P.D. je doma iz 
Mozirja, kjer je že izpeljal podobno akcijo z vplačili 
po 2.500 SIT. Kljub temu, da zagovarja stališče, da 
je treba danes za vsako informacijo tudi plačati, je 
bila zoper študenta podana kazenska ovadba za 
goljufijo na tožilstvo v Kočevju.

DO VOZNIŠKEGA 
DOVOLJENJA NA ČRNO
7. aprila ponoči so ribniški policisti zaustavili voznika 
Č.I. iz BIH. Njegovo vozniško dovoljenje je bilo 
sumljivega izvora, zato so ga predali v pregled na 
ljubljansko UKS. Tam so prišli do nesporne 
ugotovitve, da gre za ponarejen dokument. Po 
nekaterih ocenah je zaradi razmer v BiH takšno 
ponarejanje dokaj razširjen posel, cena vozniškega 
dovoljenja na črnem trgu pa je okrog 100 DEM.

TUJCA S FIKTIVNIMI 
DELOVNIMI VIZAMI
13. aprila sta imela v Ribnici smolo državljana ZRJ 
iz Kosova, oba B.R. V potnih listih sta imela sicer 
veljavne delovne vize na neko podjetje iz Kranja, 
vendar so policisti po preverjanju odkrili, da gre za 
fiktivno prijavo. Tujca sta v Ribnici pravzaprav iskala

delo, zato so jima na oddelku za notranje zadeve vize 
razveljavili, po zakonu o tujcih pa so jih napotili iz

ŠTOPARJU NAPRTIL KRAJO
14. aprila je Rom Z. M. pobral v Ribnici avtoštoparja, 
potem pa zapeljal na bencinsko črpalko v Žlebiču. Za 
trenutek je zapustil vozilo, ko pa se je vrnil, je obdolžil 
štoparja, da mu je iznad senčnika v avtomobilu izmaknil 
500 DEM in 20.000 SIT. Med preiskavo so policiti 
ugotovili, da je bila z istim nezavarovanim vozilom nekaj 
pred tem povzročena prometna nezgoda z materialno 
škodo v Ribnici. Voznik se je medtem oskrbel s 
tablicami, spričo finančne stiske, v kateri se je znašel 
zaradi povzročitve škode z nezavarovanim vozilom, pa 
gre za utemeljen sum neresnične prijave. Pri 
avtoštoparju, ki ni imel možnosti, da bi zapustil vozilo, 
namreč niso našli omenjene vsote.

NASILNA VSELITEV
V nenaseljeno stanovanje v Kajuhovem naselju se je 15. 
aprila nasilno vselila M.S. Po razgovoru s policisti je 
stanovanje sama zapustila, prej pa je dobila zagotovilo, 
da ji ne bo potrebno zapustiti starega stanovanja. Za 
nelegalno preselitev se je namreč odločila na podlagi 
govoric, da jo bodo izselili iz dosedanjega.

KRAJA GORIVA IZ VOZIL 
POTEKALA ORGANIZIRANO
V Kočevju so odkrili storilce kaznivih dejanj, ki so se 
v zadnjem času dogajala pogosteje, kot pa so jih imeli 
zabeležene v policijskih spisih. Hkrati z odkritjem 
storilcev je bilo ugotovljenih 12 primerov kraje goriva 
iz parkiranih vozil, lastniki pa večinoma tovrstnih kraj 
niso prijavljali na policijo. Storilci so se do rezervoarja 
dokopali na podoben način z lomljenjem pokrovov, žrtve 
pa so bili predvsem zastavina ter druga vozila vzhodnih 
proizvajalcev.

IZGINIL SREBRN BMW
Na območju policijske postaje Ribnica je bil 19. aprila 
odpeljan BMW srebrne barve . Za pogrešanim vozilom 
so iskalno akcijo ražšrili tudi na območje kočevske 
občine.

VOZNIKI IN ALKOHOL
10 aprila je zdravnik iz Loškega potoka lahko le še 
obvestil ribniško policijsko postajo, da je v vozilu v 
naselju Hrib mrtev moški. Obdukcija je pokazala, da je 
umrl zaradi zastrupitve z alkoholom, na truplu pa tudi 
ni bilo sledov nasilja. Alkohol za volanom je bila pereča 
tema tudi minulega vikenda v Kočevju, ko so proti 10 
voznikom uvedli postopek zaradi vožnje pod njegovim 
vplivom.
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Mf © SÄ

Td.: 061/861-335, 860-593
Gorenjska c. 35a, Ribnica

♦ avtomehanske storitve na vozilih 
VW-golf, fiCIDI

♦ avtoelektrična dela na vseh ti pih 
vozil in in kmetijske mehanizacije

♦ ureditev tehničnega pregleda
♦ brezplačna menjava olja
♦ možnost plačila na dva čeka

Audi
GOGD © Audi

0000
Audi
0000

M&F PIRKER d.o.o N 
Šeškova 34,
Ribnica 
tel. 860-134

TRGOVINA Z LOVSKO, RIBIŠKO IN 
LOKOSTRELSKO OPREMO VAM NUDI:

SE|NA PONUDBA VOJAŠKIH 
ŠKORNJEV MORIS 

IN PILOTSKIH JAKEN ALPHA 
uvozil ZDAIBOMBARI ALPHA INDUSTRIES INC

MANUFACTURCR FOR THI U.S. MIMTARV

♦ VEČ VRST KROGELNIH IN ŠIBERNIH NABOJEV 
PO ZELO UGODNI CENI MK 22 LR (a’ 19,00 SIT)

♦ LOVSKO IN RIBIŠKO KONFEKCIJO (nepremočljive 
hlače)

♦ ŠKORNJI (pvc, guma) ŽE OD 1.278,00 SIT
♦ IZDELUJEMO KOPITA ZA PUŠKE (oreh), ROČAJE 

ZA PIŠTOLE, REVOLVERJE IN USNJENE TOKE 
(futrole)

Del. čas od 9h do 13 h, 16h do 19h, sobota od 9h do 13h )

r

M

NAROČILA NA

d.o.o.

p.p. 45, 61000 Ljubljana 
ali na telefon:
^ (061)213-475

V' ^

CCLTlg " Slang shujševalni c a j
ßdini čaj o- Hapultliki Sloveniji, ki ima. fiabidilo od povoda ja ^aAmadjo in. ja 
fiAeijhuXanje. jdnavil o ivoji neikodljiuoili. Viaka ikatta oAeJtnje. lo. fvotndilo..

Z zmanjševanjem telesne teže krepite organizem
Vsi dosedanji preparati za hujšanje (vitaminske tablete, dietetski preparati) 

so reševali problem zmanjševanja telesne teže, ne pa tudi ohranjevanja 
; idealne telesne teže. Izjema pri tem je čaj Čang - Slang za reduciranje 
j telesne teže po kitajski recepturi, je zdravilen, iz naravnih sestavin in ga 

lahko uporabljamo za posebno nego telesa, povzroča izgubo teže, plinov, 
nakopičenih maščob in spodbuja izgubo teka. Z rednim pitjem čaja Cang - 
Šlang bodo izgorele odvečne telesne maščobe, vaše telo pa bo postalo 
gladko in gibčno. Čaj Čang - Šlang je sestavljen iz posebnih sestavin in je 
primeren za ženske in moške, stare in mlade, za vse starosti. Čang - Šlang 
so nekoč pili bogati Kitajci. S pitjem tega čaja so obdržali vitkost in gibčnost. 
Tudi vsak obrok hrane so čutili kot en sam požirek.

Škatlica Čang - Šlang vsebuje 40 vrečk čaja, ki so garancija za dosego 
želene telesne teže. Po pitju čaja ne čutite v želodcu nobene teže, niti 
kakšne druge neprijetnosti, kajti niste pili pivskega kvasa, pač pa Čang - 

Šlang, čaj s tradicijo več kot 1700 let. Za izgubo teže je dovolj, da vsak dan pred obrokom 
popijete eno skodelico tega čaja in vsi problemi bodo rešeni. Zaradi izgube telesne teže ne 
boste nervozni, nasprotno, ohranili boste dobro razpoloženje. Isti učinek boste dosegli, če 
popijete dve skodelici Čang - Šlanga pred spanjem. Uživanje čaja ni dovoljeno otrokom in 
nosečnicam.

Čaj Čang - Šlang lahko naročite po pošti na naslov:
Džirlo, p.p. 45, 61000 Ljubljana 
in po telefonu: (061) 213-475.
Čang - Šlang prodaja na slovenskem tržišču podjetje Džirlo, 
d.o.o., Ljubljana.
Cena Čang - Šlanga je 599 tolarjev + poštni stroški. 

Plačate po povzetju.

Ime in priimek

Ulica in številka

Poštna številka in kraj

ŠTEVILO ZAVITKOV

12



št. 75 NovYcE NAS GOST

Kristina Adamič

J DOBROTE IZ KRISTININE KUHINJE
Pospeševalka Irena iz ribniške KZ 
mi je med potjo k Adamičevim 
navdušeno pripovedovala o ga. 
Kristini, ki da je ena najbolj ak
tivnih kmečkih žena. Vedno, kadar 
jo poprosijo za sodelovanje pri 
kašni akciji, ki jo organizira 
pospeševalna služba, jim ga. 
Kristina prav rada ustreže. Tako 
je tudi v akciji, ki jo je orga
nizirala velika slovenska nov
inarska hiša, spekla goro peciva, 
seveda skupaj s še nekaterimi 
sovaščankami. Tudi pri raznih 
drugih akcijah rada priskoči na 
pomoč in njene roke so postale 
skoraj nezamenljive. Razlog za 
obisk pri Kristini Adamič pa ni 
bil ’le’ zgoraj našteto. Kristina je 
letos na Ptuju dobila na razstavi 
Dobrote slovenskih kmetij srebrno 
priznanje za svoje kekse.

*Ste se prvič udeležili razstave na 
Ptuju?
Kristina: Letos sem se razstave 
udeležila drugič. Lansko leto sem 
dobila bronasto priznanje, zato 
sem se še posebej razveselila 
letošnjega srebra. Sem imela pač 
srečo. Na razstavi sem sodelovala 
z navadnimi keksi in kakšne 
posebno nenavadne dobrote to 
zagotovo niso. Ocenjeni so bili 
glede na zunanji videz, obliko, 
izpečenost, izgled površine, notranje 
kakovostne kriterije z max. 21 točk 
poroznosti, testuro, barvo sredice, 
vonj, okus, mastifikacijo...Na koncu 
so sešteli vse točke in podali 
ocenjevalni zapisnik za čajno in 
medeno pecivo. Glede na število 
točk so potem podali oceno.

nam je pokazala nagrade in 
priznanja in res je najlepše srebrno 
jatino jajce na piedestalu v 
velikosti gosjega jajca.) Zadnja leta 
tekmujemo s pirhi prek Kmečkega 
glasa. Tudi letos smo jih poslali na 
ocenitev, pa nismo imeli kakšne 
posebne sreče. So pač v modi 
drugače poslikana jajca...

*Ljudje vas poznajo tudi kot 
odlično izdelovalko tort.
Kristina: Prejšnja leta sem imela 
prav posebno veselje s peko raznih 
tort in slaščic. Zdaj me to veselje 
počasi mineva. Sem pa včasih pekla 
tudi torte po naročilu in verjemite, 
da mi naročil ni manjkalo. Zdaj jih 
izdelujem v glavnem le za domače 
potrebe. Seveda pa vedno rada 
ustrežem pospeševalki Ireni, ki je 
postala na našem koncu prav 
nepogrešljiva...

♦Sodelujete tudi na raznih 
tekmovanjih za pirhe in dosegate 
tudi priznanja.
Kristina: Res smo že nekajkrat 
sodelovali na raznih tekmovanjih in 
dobili tudi že kar nekaj priznanj. 
Najlepše priznanje za pirhe smo 
dobili leta 1988, ko nam je 
organizator JATA za drugo mesto 
podelil srebrno jajce ’88. (Kristina

Gospa Kristina nam je povedala še 
marsikaj zanimivega o sebi, medtem 
pa pestovala svojega vnučka. Poleg 
desetglave živine in kmetije, dela v 
kuhinji in vseh drugih drobnih 
gospodinjskih opravkov si najde čas 
tudi za štrikarijo in rada tudi kaj 
prebere. Mož Lojz ji pomaga po 
svojih močeh, sicer pa je bil vse do 
pokojnine zaposlen pri zavarovalnici.

Do lanskega leta je delal v domači 
delavnici suho robo, letos pa se je 
delo praktično skoraj ustavilo 
zaradi prenasičenosti slovenskega 
trga, prejšnji odjemalci z juga pa 
so usahnili...Zdaj nekaj razmišljajo 
o kmečkem turizmu, o oddaji sob 
v ta namen...

/z obodov, ki jih je Alojz že pred leti 
naredil za rešeta, je sin Peter napravil 
nekaj lesenih lestencev, ki se posebej 
lepo podajo k lesenim stropom..

Za konec naj zapišemo tudi 
svojevrstno zanimivost. Gospa 
Kristina, ki se je v Andol pri 
Orneku primožila iz Grabna, ima 
dva brata, ki imata dvojčke: eden 
fanta, drugi dekleti. Njena hči Olga 
pa ima tudi dvojčka: fantka in 
deklico. Nenavadno, pa vendar nič 
posebnega za tak rod, kot je 
njihov. Trden, zaveden, pridnih in 
spretnih rok, predvsem pa iskrive 
pameti in poln optimizma. Takšnih 
ljudi, polnih smeha, si lahko vsak 
od nas želi pobliže spoznati...

D. D. H.
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PRIZNANJE ZA PAVLO MAROLT

Z DOBRO VOLJO SE VSE DOSEŽE
Pred kratkim je na razstavi 
Dobrote slovenskih kmetij na 
Ptuju dobila srebrno priznanje

TPavla Marolt iz Novega pota pri 
Sodražici. Na razstavi je 
sodelovala s svojim sirom in 
skuto. Glede na to, da je na Ptuju * *
komisija ocenila 315 krušnih, 68 
mlečnih in 91 mesnih izdelkov, je 
srebrno priznanje zelo dobra 
uvrstitev in pomeni ne nazadnje 
tudi določeno kvaliteto, ki jo je 
Pavla v svoji mlekarski umetnosti 
dosegla. Komisija, ki je ocenjevala 
po mednarodnih merilih, je 
ocenjevala videz, barvo,
konsistenco-’kompaktnost’, prerez, 
vonj in okus, na podlagi teh ocen 
pa je potem izdelke razvrstila v 
kakovostne razrede.

*Gospa Pavla, kaj vam pomeni to 
priznanje?
Zelo sem vesela, da sem dobila 
srebrno priznanje. Pri tem ima 
svoje zasluge tudi Irena iz ribniške 
Kmetijske pospeševalne službe, saj 
je prav ona vse organizirala in 
pripravila.Na razstavi sodelujem že 
tretje leto in doslej sem dobila 
dve bronasti priznanji. Vesela sem 
predvsem zato, da se kaže tudi 
po strokovni oceni izboljšanje 
kvalitete mojih izdelkov. Hkrati pa 
mi pomeni tudi izziv za delo 
vnaprej, saj nameravam odpraviti še 
tistih nekaj malenkosti, ki me 
ločijo od zlatega priznanja. Težko 
bo, saj izdelke ocenjujejo po 
mednarodnih merilih in imajo 
ocenjevalci kar stoge kriterije.

*Se že dolgo ukvarjate z mlečno 
predelavo?
Praktično sem se primožila k hiši, 
kjer je bila predelava mleka že kar 
tradicija. Pridelovalo se je puter in 
z njim sem tudi sama začela. 
Kmalu pa sem začela delati skuto, 
potem pa še sir. Moram priznati, 
da sem imela na začetku 
potrebovala precej vztrajnosti, saj je 
za pridelavo sira potrebno precej

znanja, predvsempa tudi zadosti 
kvalitetnega mleka. Potrebovala sem 
kar nekaj časa, preden sem prišla 
do sira, po kvaliteti podobnega 
trapistu. Zdaj takšnega delam že 
štiri leta, v tem času pa smo 
naredili v prizidku pravo malo 
sirarno, saj sir zdaj pridelujem v 
posodah iz ’rostfreia’. Za nas je bila 
to kar velika finančna investicija, a 
se je izplačala.

*Se vam predelava mleka finančno 
izteče?
Komajda. Mleko smo kar nekaj 
časa odkupovali od kmetov. Ker pa 
je bila kvaliteta mleka enkrat dobra, 
drugič ne, se mi je sir dostikrat 
pokvaril. Zdaj izdelujem sir zgolj iz 
mleka, ki ga sami pridelamo. 
Imamo štiri krave, v načrtu pa 
imamo še dve. Ko bomo izpeljali 
še to, bo mleka za predelavo 
dovolj. Svoje izdelke prodajam 
stalnim strankam, ki jih imam kar 
nekaj. Seveda pa se zgolj od tega 
ne da živeti.

*Katere mlečne izdelke prodajate?
Vse tri, puter, skuto in sir. Pri sirih 
si lahko privoščim tudi kakšne 
spremembe, saj delam poleg 
navadnega poltrdega tudi sir z 
raznimi dodatki. Tako izdelujem sir

z orehi, pa sir z olivami, pa sir 
s šampinjoni, pa sir s
kumino...Takšne sire izdelujem po 
naročilu. Škoda, da s siri z 
dodatki ne smem
tekmovati...Tekmujem lahko le z 
navadnim sirom...

*Poleg mlekarstva obdelujete 
kmetijo in skrbite za, vsaj za naše 
razmere, kar številno družino.
Z možem, taščo in otroci 
kmetujemo toliko, da si pridelamo 
za svoje potrebe in za sproti. Je 
pa tudi tako dela kar precej, saj 
naša družina šteje devet članov. Z 
Jožetom imava šest otrok, tukaj pa 
je še tašča, ki ima 82 let, pa je 
še zelo vitalna in nam vsem zelo 
pomaga. V delavnici dela 
polentarice (kuhalnice). Sama si 
pripravi vse potrebno za delo, pa 
tudi sicer opravlja vsa dela.

*Mož Jože se poleg kmetovanja 
ukvarja tudi s politiko...
Jože: Res, že štiri leta se ubadam 
s politiko. Po osamosvojitvi sem 
začutil dolžnost in poklicanost, da 
soustvarjam to našo samostojno 
Slovenijo. Ker pa me je že od 
nekdaj vznemirjala problematika 
gozdov in vse, kar je povezano z 
njimi, sem se še toliko laže
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odločil, da bom postal
poslanec v ribniški skupščini.
Sicer pa imem poleg 
kmetovanja še posebno 
zadolžitev. Pri nas so ženske 
že od nekdaj predelovale 
mleko (puter), moški člani 
pa smo delali v lesni 
delavnici. Sam trenutno 
izdelujem (ročno seveda!) 
modelčke za puter, sicer pa 
izdelujemo v zadnjem času
največ žlic vseh vrst. Te 
gredo najbolj v prodajo.

*Z družino živite precej na 
samem. V vaši vasi je 
naseljena le še ena hiša.
Vas ni nič strah?
(Smeh.) Česa? Res je, da je tukaj 
precej divjadi, vendar nam razen 
škode po njivah nič nočejo. Novi 
pot ni bil nikoli ne vem kako 
naseljen, saj je bilo tukaj pred
približno 100 leti naseljenih osem
hiš, kar je štelo okrog 47 ljudi.

*Pavla, ste doma iz tega konca?-
Ne, doma sem iz Šentvida pri 
Stični. Tam sem bila vajena na kar 
številne sosede, pa jih zdaj tu nič 
ne pogrešam. Človek se vsemu 
privadi. Dela pa imam vedno 
toliko, da mi ni nikoli dolgčas. 
Tudi sama izhajam iz številne 
družine, saj imam tri brate in štiri 
sestre. Zdi se mi samoumevno, da 
je tudi moja družina tako številna. *

*Kako pa vaši otroci obiskujejo 
šolo?
Do Sodražice imamo dobrih deset 
kilometrov. Vsako jutro jih mož 
odpelje v šolo in jih gre ob enih 
iskat. Svoje otroke moram pohvaliti, 
saj so ne samo doma na kmetiji, 
ampak tudi v šoli zelo pridni. 
Najstarejši Anton letos končuje v 
Ljubljani šolo za strojne tehnike, 
poleg tega pa obiskuje še šofersko 
šolo. Ne, ne samo za izpit za avto, 
tega je opravil že lani (in to izpit 
za tovornjak!), v pravo 'šofersko’ 
šolo hodi. Drugi sin Jure je 
kuharski pripravnik pri sodraškem 
Kaprolu in prav zdaj dela izpit za 
avto. Hčerka Marjeta končuje osmi 
razred in bo šla verjetno v 
naslednjem šolskem letu na

Jožetova mama je že v 82. letu, a ima 
vedno polne roke dela. Njene ročno 
izdelane žlice za mešanje polente so tako 
cenjene, da ji preko dneva zanje prej 
zmanjka časa kot pa morda moči ali 
volje. V delavnici jih najprej izreže iz 
deske, potem pa vpne v primež in jih 
ročno obdela z ravno pravšnjo 
natančnostjo, da jih poznavalci še lahko 
ločijo od precej manj cenjenih strojnih 
izdelkov.

želimeljsko gimnazijo. Naslednja 
Martina je zdaj v šestem razredu 
in je pridna tako v šoli kot doma. 
Ona tudi rada kuha...Najmlajša 
dva, Marija in Jože, še ne hodita 
v šolo. Marija zna pri svojih petih 
letih že brati in pisati, najmlajši 
Jože pa pravi, da bo pilot...

*Vam sploh ostane kdaj 
toliko časa, da se posvetite 
sami oz. samemu sebi?
Pavla: Oj a, pred spanjem si 
vedno vzamem toliko časa, 
da preberem par strani kake 
dobre knige. Berem namreč 
zelo rada. Tudi glasbo imam 
rada...Včasih si vzamemo 
kak prost dan in gremo 
kam na izlet... Zaradi živine 
si dopusta na morju ne 
moremo privoščiti, kar pa 
seveda ne pomeni, da naši 
otroci ne vidijo morja. 
Vsako leto uredimo tako, 
da gredo otroci za teden 
dni ali celo za deset dni na 
morje. Se že kako 

znajdemo. Ali gredo prek kolonije 
ali z znanci ali s sorodniki...
Jože: Moj edini prosti čas je takrat, 
ko se odpeljem v Ribnico na 
skupščino. Res, edino takrat lahko 
odložim takšno ali drugačno delo 
na kmetiji. Prosti čas bi lahko bilo 
tudi poslušanje radia med 
rezbarjenjem modelov za maslo v 
delavnici.
Pavla in Jože sta mlada človeka, 
ki sta se odločila, da jima bo 
marsikdaj trd in droban kruh 
rezala osamljena kmetija in sama 
mati narava. Ta največkrat reže 
kruh iz prav posebnih sestavin. 
Drugačnega, kot ga poznamo v 
mestu, živeči med asfaltom in 
opustošenimi zelenicami. Reže res 
bolj droban kruh, ki pa nahrani 
ne le telo, marveč predvsem 
človekovo dušo. Ko smo se 
poslavljali od Pavle in Jožeta, sta 
najmlajša dva, Marija in Jože, 
skakala in se lovila po širjavah 
in planjavah, ki se jih ob sami 
domači hiši res ne manjka. Kar 
zbodlo nas je. Le koliko otrok 
preživlja dandanes tako lepo, z 
naravo zlito otroštvo prepolno 
pravljic o divjih možeh, o gozdnih 
škratih in vilah, pa o majhnih 
palčkih pod smrekami in za 
najbližjo skalo..Pravljice, ki jih 
šepetajo veter in gozdovi, ptički in 
srnice, zajčki in ježki...Samo 
ozreš se okoli sebe in že jih v 
domišljiji lahko vidiš in slišiš...

Darja D. Hafnar
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KUPUJTE Y NAMI
ZAKAJ?

• zato, ker na enem mestu prodajamo veliko stvari 
• ker prodajamo kvalitetne izdelke 

znanih slovenskih in evropskih znamk 
po konkurenčnih cenah 

• ker imamo vsak mesec akcijske prodaje 
z ugodnimi znižanimi cenami 

ter posebne popuste in prodajne pogoje

KDOR IŠČE, TA NAJDE __ V NAMI

► i\i r-i
VELEBLAGOVNICA KOČEVJE d.o.o.
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J RAZVALINE GRADU FRIDRIHŠTAJN
Leta 1992 je revirni gozdar za odd
elek 72 G.E. Stojna izdelal gozdno
gojitveni načrt. V tem oddelku se 
nahajajo tudi razvaline gradu 
Fridrihštajn. Revirni gozdar je za 
ožji prostor znotraj grajskega 
obzidja predvidel posek rastja, ki 
negativno vpliva na propadanje gra
jskih zidov in zastira razgled z 
gradu, zavarovanje dostopne poti na 
grad, za gozdove v širši okolici 
gradu pa poseben režim gospodar
jenja.
Odločitve iz načrta smo pretehtali 
tudi s strokovnjaki iz Ljubljanskega 
regionalnega zavoda za varstvo nar
avne in kulturne dediščine. Na pod
lagi skupnega terenskega ogleda in 
dogovora na kraju samem 
(november 1992) so soglašali s 
predvidenimi deli.
Po dogovoru med Zavodom, pristo
jnimi službami na občini Kočevje 
in gozdarji so bili slednji imenovani 
za nosilca projekta in izvajalca del. 
Po ponovnem terenskem ogledu v 
marcu 1994 je bilo dogovorjeno,

da se kot nujno nadaljevanje prej 
naštetih del naredi na vrhu obzidja 
betonska zalivka ter izvede ’fugiranje’ 
zidov z namenom, da se grajsko 
obzidje ohrani takšno, kot je sedaj. 
Nekje v prihodnosti je predviden tudi 
odkop južnega grajskega stolpa. V 
preteklosti so bila na območju gradu 
že določena amaterska izkopavanja. 
Pomembno bi bilo najti te izkopa
nine.
Denarja za te aktivnosti ni nikoli 
dovolj. Zato smo se v soboto zjutraj, 
9.4.1994, zbrali _goz- 
darji Gozdnega 
gospodarstva Kočevje 
na prvi prostovoljni 
delovni akciji. Zno
traj grajskega obzidja 
smo posekali večino 
drevja, pustili smo 
rasti le bukev na 
vršnem platoju.
Posekali smo tudi 
vse pritalno rastje 
znotraj obzidja ter 
na vršnem platoju 
izdelali klopi za

obiskovalce. Izven območja gra
jskega obzidja smo na severni 
strani odstranili nekaj dreves, 
tako da je sedaj z gradu čudovit 
razgled na mesto Kočevje z 
okolico. Na zahodni in južni 
strani pa je morda še lepši 
razgled na nepregledno pros
transtvo mogočnih gozdov.Kdaj 
bo naslednja delovna akcija, še 
ne vemo točno. Da bo zago
tovo, smo trdno prepričani.

Bojan Kocjan 
3 ¥ ' 1

LD Banja Loka-Kostel

LOVSKI DOM V
NAJEM
Lovska družina Banja Loka - Kostel je 
pripravljena dati svoj lovski dom, ki leži ob 
glavni cesti Kočevje - Brod na Kolpi v vasi 
Banja Loka, v najem enemu ali skupini 
interesentov. Gostinski lokal naj bi imel poleg 
pijač tudi možnost postrežbe s hladnimi jedmi. 
Najemnik pa bi poleg tega sprejemal uplenjeno 
divjad v hladilnico in jo tudi oddajal kupcem. 
Zaželjena je možnost sovlaganja najemnika v 
obnovo oziroma opremo gostinskega lokala.

Vsi zainteresirani, ki imajo pravico do opravljanja 
gostinske dejavnosti, se lahko 

do 10.05.1994 prijavijo ustno ali pisno na naslednja 
naslova:

starešina JUŽNIČ BRANE, Golnarji NH, 61336 
VAS, tel.:802-146 ali tajnik JURKOVIČ JOŽE, Trg 

V.Vlahoviča 4, RIBNICA 61310, tel.:860-594.

V času od 22.4 do 6.5. 94 vam nudimo 
naslednje filme in vas vabimo na ogled: 
POPOLNI SVET (drama)
Gl.vloge: KEVIN COSTNER,GLINI EASTWOOD. 
Režija: Clint EASTWOD
V IMENU OČETA (drama)
Gl. vloge: Daniel Day-Lewis, Emma Thopson, Pete 
Postlewaite (nominacija za 7 Oskarjev)
Režija: Jim Sheridan (Berlin-Zlati medved)
DENIS POKORA (komedija)
Gl vloge: Walter Matthau, Masos Gamble 
Režija: Nick Castle
ROMANCA V SEATLU (amer. rom. komedija)
Gl. vloge: Tom Hanks, Meg Rayn
Režija: Nora Ephorn (nominacija za Oskarja)
TATOVI KOLES (komedija)
Režija: Abel Ferrara
Igrajo: Gabrielle Anwar, Terry Klnney, Billy Wirth
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POSLOVNA STRAN N o vvi c E št. 75 j
Rje jamica

Vabimo vas s pestro ponudbo ribjih specialitet 
in drugih okusno pripravljenih jedi. 

Nedeljsko kosilo že za 500 SIT! 
Rezervacije za zaključene družbe in poroke 

sprejemamo na tel. 854-101, 854-102. 
NOVO:

pedikura in depilacija
SOLARIJ (5x uporaba 4.000 SIT, Ix uporaba
1.000 SIT)

Canon Olivetti

Hiter in kvaliteten servis - prodajo- 
fotokopirnih strojev RICOH, CANON IN 
OLIVETTI za ribniško - kočevsko 
področje Vam nudi

biro*?d.o.o.■■m

Jože Sivec, Velike Lašče, teilfax 789-239
V

novo* novo! novos
Bistro &
PRENOČIŠČA

IZLATY
Prigorica 115, 61 331 Dolenja vas, tel.:864-515

S

Lotos
Šeškova 44 
(pri
slaščičarni)

NOVO NOVO NOVO NOVO
vse za vas

spodnje perilo,srajce,
'ŽT puloverji, obleke... 

SVETOVNO ZNANE ZNAMKE
ART FASHION

Programske t 
rešitve J'

^ 1/2001 d.o.o.
" Brnčičeva 5

231 Ljubljana-Črnuče
372-639 374-591

Maloprodajne evidence
• evidence nabave blaga,

• kalkulacija prodajne cene,

• evidenca prodaje. ^

d

jgp
/

TRGOVINA

Livold 19, Kočevje, tel.851-355
otroške kolesarske pajkice 800,00 SIT 
ženske pajkice 950,00 SIT
trenerke od 1900 do 2200 SIT, platneni 
copati, otroški športni copati 
body kratek rokav 1.700,00 SIT
pralni prašek 8 kg 2.060.00 SIT

Vabljeni tudi v okrepčevalnico Lili!

Trgovina

• kruh iz Hrama
• ob sredah sveže meso iz KRKE Novo Mesto
• krvavice, pečenice
• bogata izbira čistil
• trenerke, srajce
Del. čas od pon. do sob. od 8-12, od 15-19, 
v ob nedeljah od 8-12.

V TRqoviNi öffübk dobiiE

• srajce, bluze, puloverje, maje
• hlače, pajkice, špichoze, jakne, jopiče, parke
• perilo
• modne dodatke, izdelke iz usnja
• šolski in pisarniški program
VELIKA IZBIRA POSLOVNIH IN OSEBNIH DARIL. 

UGODNI PLAČILNI POGOJI!
Delovni čas:od 9.00 -17.00, sobota od 9.00-12.00 

Kočevska Reka, tel. 860-102
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IN MEMORIAM \J
Pred kratkim se je poslovil dr. LADISLAV ANDOUŠEK. Poslovil 
od vseh nas - za vedno. Vsi, ki smo ga poznali, vemo, kako 
neprecenljiva izguba je to za vse nas, občane ribniške in kočevske 
doline, pa tudi za vse slovensko zdravstvo nasploh. Vsa dolga leta 
njegovega neprecenljivega delovanja v zdravstvu in zobozdravstvu je 
tako v ribniški kot kočevski občini pustilo dragocene sledove, katerim 
bodo lahko sledili le najbolj prizadevni zdravniki.
Dr. Andoljšek je bil znan predvsem kot izreden diagnostik, nič manj 
pa tudi kot srčen in požrtvovan zdravnik, ki je s svojim humanim 
odnosom do pacientov vzbujal zaupanje in občudovanje le- teh.

Življenje, ki ( tako kot mnogim) tudi dr. Ladislavu Andoljšku ni 
vselej prizanašalo, mu ni bilo kaj posebej darežljivo odmerjeno, saj 
je mnogo prezgodaj, star komaj 55 let, odšel od nas. Je pa bilo taisto 
življenje, duhovno bogato, prepleteno z neštetimi dejavnostmi in drobn
imi ljubeznimi, vsebinsko polno in dinamično vse do zanj iztekajočih 
se zadnjih dni.
Praznina ob odhodu tako velikega človeka bo še dolgo ostala.

D.D.H

KUD GALLUS
LETNI KONCERT MEŠANEGA 
PEVSKEGA ZBORA
V petek, 22 aprila, bo ob 18.. uri v avli osnovne šole 
Ribnica letni koncert Mešanega pevskega zbora KUD 
Gallus. Zbor se bo predstavil v prvem delu s 
skladbami tujih in domačih avtorjev, v drugem pa s 
priredbami ljudskih pesmi

Regijsko tekmovanje kovinarjev in 
modna revija tekstilk
PERSPEKTIVA JE V v 
ZNANJU
Kljub temu, da je kovinarstvo v krizi in da se le 
počasi kažejo znamenja ponovnega oživljanja tega 
pred leti najbolj množičnega poklica na našem koncu, 
kovinarji v kočevski SRŠ ohranjajo stik s kolegi 
drugje po Sloveniji. 14. aprila so se udeležili regi
jskega tekmovanja kovinarjev v Novem mestu.
S krškimi in novomeškimi kolegi se je 10 kočevskih 
dijakov kovinarske smeri pomerilo v struženju, na CNC 
tehnologiji in v mehaniki. Novomeščani so izkoristili 
prednost domačega terena in se uvrstili naprej na 
državno tekmovanje, kočevski dijaki pa so se vrnil s 
spoznanjem, da so po znanju na ravni tudi tehnološko 
bolje opremeljenih šol.
Učenke in en učenec kočevske tekstilne šole pa so 
se 19. aprila udeležili modne revije srednjih tekstilnih 
šol v festivalni dvorani, ki so jo naslovili Od jutra 
do jutra, podnaslovili pa Čas za kulturo duha.

Koncert >.,/

MATEVŽ NOVAK: 
KLARINETIST IN 
HARMONIKAR
Na kocertu v petek, 15. aprila, v Seškovem domu se 
je kočevski javnosti predstavil mladi glasbenik Matevž 
Novak v dvojni vlogi: kot klarinetist pod mentorstvom 
prof. Marka Ota Ledenika in kot harmonikar pod 
mentorstvom Bojana Oražma iz Glasbene šole 
Kočevje. Na klavirju ga je spremljala prof. Anka 
Križanič.
Na klarinet je zaigral dela Cahuzaca in Carla Marie 
von Webra, na harmonikipa se je predtsvil z 
deliFugazza, Volpija, Bacha, Fancellija in Brandla.

18. mednarodno tekmovanje v kajaku 
in kanuju

KOLPA 94
Kajakaška zveza Slovenije, TŠD Kostel in Rafting 
klub iz Straže bodo v nedeljo ,l.maja, ponovno 
organizirali tekmovanje in rekreativni maraton 
Osilnica-Fara.
Ob 11. uri bo skupen štart za rafting tekmovalce in 
rekreativce ter za kajakaše in kanuiste obeh kategorij. 
Vsak tekmovalec štarta na lastno odgovornost, poleg 
medalj in pokalov pa so številni sponzorji prispevali 
tudi praktične nagrade. Podobna spusta bosta še 2. 
julija in 20. avgusta.
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RAZPRODAJA RAZPRODAJA RAZPRODAJA RAZPRODAJA

INLES
Ribnica d.d.

Inles INLES
Trgovina d.d.

SjpDätowainfi

jjrnüitelji, mizm'ji fm S višu i mojstvi
Pomlad je tu in zopet se je začela gradbena sezona. 
Prepričani smo, da boste veliko prihranili, če se odločite 
za naše stavbno pohištvo.
Cene so res ugodne.
Obiščite nas 
in se prepričajte !

Prodaja bo potekala od 25. aprila do 5- maja 94,
od 8.00- 17.00 ure, v soboto od 8.00- 12.00 ure v prostorih CENTRALNEGA 
SKLADIŠČA INLES- RIBNICA. Dostop bo označen. Vse informacije

*

z
IU
o

dobite po tel.: 861- 212.

IZDELEK DEM/ KOS KOS SKUPAJ
1 KRILO FURNIRANO LAKIRANO B KVALITETE- brez okovja 50

2 KRILO FURNIRANO NELAKIRANO B KVALITETE- brez okovja 40

3 KRILO FURNIRANO LAKIRANO C KVALITETE- brez okovja 30

4 KRILO FURNIRANO NELAKIRANO C KVALITETE- brez okovja 25

5 KMEČKA VRATA SUROVA 100

6 KMEČKA VRATA LAKIRANA 110

7 KLETNA VRATA 260

8 IZREZI VRATNIH KRIL 3

9 KASETNI STROPI 2

10 OKOVJE KOMPLETNO 10

CENE VELJAJO DO PRODAJE ZALOG DEM PO 80,00 SIT

RAZPRODAJA RAZPRODAJA RAZPRODAJA RAZPRODAJA
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GRADBENIŠTVO
Pripravlja in svetuje Andrej Rus, inž. gradb.

GRADNJA NOSILNIH KONSTRUKCIJ
Po izvedenih delih na temeljenju 

objekta se gradnja objekta nadaljuje 
z izvedbo nosilnih konstrukcij. 
Nosilne konstrukcije so predvsem zi
dovi, v kolikor se objekt gradi 
klasično, in medetažne konstrukcije 
(armirano betonske plošče, leseni 
stropi ipd.).
Nosilna konstrukcija objekta je 
lahko tudi skelet, to je konstruk
cija, sestavljena iz horizontalnih in 
vertikalnih elementov, med seboj 
povezanih, vsi elementi pa so raz
porejeni v določenem rastru. 
Skeletna konstrukcija je ponavadi iz 
betonskih ali jeklenih elementov, na
jveč pa se uporablja pri gradnji in
dustrijskih in poslovnih objektov, 
medtem ko pri stanovanjski gradnji 
ta način zasledimo redko.
Pri klasični gradnji je torej 
prenašanje obteženih sil predvideno 
s sistemom nosilnih obodnih in no
tranjih zidov. Notranji nosilni zidovi 
so tudi bolj obremenjeni kot obodni. 
Že samo ime klasična gradnja nam 
pove, da so ti zidovi sestavljeni iz 
raznih opečnih ali drugih zidakov, 
ki so med seboj v horizontalni ali 
vertikalni smeri povezani z vezivom 
- malto. Še ne dolgo nazaj so se 
nosilni zidovi izvajali z navadnimi 
polnimi zidaki. Debelina teh nosilnih

MALI OGLASI
Poslovne prostore oddam v centru 
Kočevja. Prostori se nahajajo v 
pritličju hiše. Tel. 853-588, v 
večernih urah.

Zamenjam trosobno lastniško 
stanovanje (75 m-) na trgu Veljka 
Vlahoviča, I. nadstropje, za manjše. 
Tel. pop. 861-344. dop. 861-411 int. 
325.

Prodam kozmetično opremo za 
kozmetični atelje. Tel. 860-340, v 
večernih urah.

zidakov je bila ponavadi 25 ali 
38 cm, lahko tudi več. Še danes 
se pri praktičnih predstavah vred
nosti toplotno investicijskih materi
alov uporablja primerjava z debe
lino zidov iz navadnega zidaka.
V današnjem času je pri nas naj
pogosteje uporabljan material za 
nosilne zidove opečni modularni 
blok, s katerim je mogoče izvesti 
debeline zidov 19 oz. 29 cm in te 
debeline zadostujejo za prevzem 
obtežb pri individualnih stanovan
jskih objektih. Seveda obstajajo 
tudi drugi materiali, ki so ravno 
tako uporabni za izvedbo nosilnih 
zidov. Bloki iz siporexa, ki ima 
tudi dobre toplotno - izolativne 
karakteristike, so glede na hitrost 
gradnje in trdnost materiala us
trezen material. Največja poman
jkljivost je težava v zvezi s pritrje
vanjem raznih elementov na tako 
izveden zid, vendar je v zadnjem 
času možno tudi to pomanjkljivost 
odpraviti s specialnimi vijaki.
V zadnjem času se tudi pri nas 
pojavljajo razni opečni bloki iz tu
jine, ki poleg izboljšane toplotne 
izolativnosti nudijo tudi izjemno 
natančnost zidave in s tem 
zmanjšanje sloja ometa.
Za izvedbo kletnih etaž se pri nas 
še vedno najpogosteje uporablja be
tonski blok v debelini 25 ali 30 
cm. V kolikor pa je pri izvedbi 
vkopane kleti pričakovati večje 
bočne obremenitve zidu (aktivni 
zemeljski pritisk, prometna obtežba 
ipd.), je potrebno zidove v kleti 
izvesti v armiranem betonu.
Kot vezivo med elementi se na
jvečkrat uporablja podaljšana 
apneno-cementna malta v razmerju 
1:2:6, kar pomeni 1 del cementa, 
2 dela apna in 6 delov peska. V 
prodaji pa dobimo že pripravljene 
mešanice, pri katerih z dodatkom 
peska in vode dobimo ustrezno 
maltno mešanico (maltit).

Pri malti bi opozoril še na 
praktičen nasvet: zidarji velikokrat 
pri izvajanju zidov puščajo prevelike 
rege (stike) med zidaki in le te 
zapolnijo z malto. Rege so po prav
ilu debeline 1-1,5 cm, tako v 
horizontalni in vertikalni smeri. Ker 
pa je lm3 malte precej dražji od 
zidakov, se ob nepravilni izvedbi 
cena zidave ustrezno poveča. Rege 
pa morajo biti tudi polno zapolnjene 
z malto.
Pri izvajanju nosilnih zidov bi opozo
ril še na izvedbo vertikalnih in hori
zontalnih protipotresnih vezi, ki naj 
bi bile izvedene v vsakem vogalu in 
stiku nosilnih zidov ter v višini 
stropne konstrukcije. Zid je potrebno 
na tem mestu zaključiti z robom 
("na šmorc"), tako, da se doseže 
dobra vez med zidom in vezjo. Ver
tikalne vezi se armirajo z minimalno 
armsturo 4 o 14mm, horizontalne pa 
z armaturo 4 o 12mm.

OBRTNA ZBORNICA 
RIBNICA 
objavlja

BORZO POSLOVNIH 
PROSTOROV V OBČINI 

RIBNICA

Prodam parcelo v bližini Ribnice, 4a 48 
m2 (voda, elektrika, nadomestna gradnja)

V najem oddam 30 m2 prostora, 
opremljenega za trgovino, el. števec, 
sanitarije, majhna kuhinja, lokacija v 
Ribnici

Vse informacije dobite v pisarni Obrtne 
zbornice Ribnica vsak delavnik od 8. do 
14. ure ali po telefonu 861-556, fax 860- 
449.

Sekretar: Pavle Hočevar
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ZUR OB 3. OBLETNICI NOVIH NOVIC

Nabralo se je že lepo število skupin, solistov, ki bodo 8. maja nastopili v ribniški športni dvorani na zaključku 
akcije OSTANIMO PRIJATELJI, ob 3. obletnici Novih novic. V dobrih šestih mesecih smo vam predstavili 
vse glasbene skupine, ki na našem koncu kaj pomenijo, ki še bodo kaj pomenile, za konec pa smo vam 
pripravili predstavitev mladih bandov kočevske gimnazije, za katero bo tudi namenjen celoten izkupiček 
majskega spektakla. Ker zmanjkuje tako časa, kot prostora, bomo tokrat na našo stran strnili kar tri skupine 
iz Kočevja.

J KANTE
Rojstvo skupine je zapisano 
v letu "92. Takrat so se 
zbrali štirje mladi fantje, 
rockerji od glave do pet, 
brez vsakršnega komercial
nega prizvoka. V zasedbi 
KANTE je vodja, solo 
kitarist in vokalist 18. letni 
Andraž Hribar; Stojan 
Prešnar igra bas kitaro, 
poje back vokal in je leto 
dni starejši od Andraža; na 
klaviaturah je back vokalist 
Žiga Bižal, 18 let, za bobni 
Matjaž Košir, ki je s 23. 
leti najstarejši član banda, 
doma iz Radomelj, ostali 
so vsi iz Kočevja.

"Do avgusta "93 je pri skupini bobnal 
Gorazd Križ, katerega je nato za
menjal Košir. Vsi so pred tem igrali 
v različnih zasedbah, tako da so se 
pri Kantah zbrali že dokaj izkušeni 
fantje, lahko bi rekli stari mački, kar 
pa zaradi njihove mladosti ne 
moremo.
Kot smo že omenili, igrajo fantje 
rock, od balad, do hard rocka, torej 
vse podzvrsti rockovske veje. Igrajo 
izključno svoje komade. Besedila 
pišeta Hribar in Bižal, glasbo kom
ponirajo vsi, aranžmaje pa dokončno 
uskladijo z glasbo na vajah.
Prvi njihov nastop je bil oktobra "92 
na rock koncertu v Kočevju, kjer so 
poželi tudi prvi uspeh. Rock kon
certa so se udeležili še leta "93.
V Kočevju so sledili še štirje kon
certi na gimnazijskih plesih, nastopili 
so na mestni ploščadi, bili so pred- 
skupina zasedbi 2227, koncertirali so 
na žuru v ribji restavraciji Madronič 
na Kolpi, sodelovali na Pop rock 
žuru v Sodražici, povabljeni so bili

na prvo obletnico četrtkovih rock 
večerov v Ljubljansko discoteko 
Palma, kjer so igrali s hišnim ban
dom Bombe. Na gimnazijadi v 
Mariboru so pred tisočglavo 
množico ustvarili pravo evforijo med 
občinstvom. Že naslednji dan so 
gostovali na Mariborskem radiu 
Študent, bili so gostje Toma Pirca 
na valu 202, gostje radia Univox, 
junija pa jih že čaka odhod na 
povabilo za nastope v Celovec in 
Gradec.
V studiu Metro so lani posneli dve 
skladbi z naslovom Za vedno tvoj 
in Drek.Pesem Za vedno tvoj je 
bila predlagana tudi za skladbo 
tedna Nedeljskega dnevnika, s tem 
komadom so bili uvrščeni na lestvici 
Koprskega radia.
Uspehov mladega banda kar ni 
konec in če bodo nadaljevali s tem
pom, kot so startali, jih lahko v 
prihodnosti pričakujemo v samem

foto SIMON STOJKO-FALK

vrhu slovenske rock scene.
V bližnji prihodnosti imajo v načrtu 
izdajo samostojnega CD-ja in 
kasete, za katero imajo dovolj mate
riala, manjka jim samo še sponzor 
in založniška hiša. Upajo, da bodo 
tudi te vrstice pomagale pri iskanju 
le teh.
In kaj sploh pomeni beseda Kante, 
kaj se v njej skriva. To so kante 
za smeti, v katerih je ogromno 
odpadkov, umazanije. Kar si fantje 
trudijo odvreči s sebe, to pa 
poskušajo interpretirati preko 
besedil in glasbe, kjer dobijo tudi 
inspiracijo za očiščenje svojih duš. 
Vadijo v prostorih Delavske godbe 
v poslopju stare gimnazije, kjer jim 
lahko v petkih popoldne prisluhnete, 
jih povabite na žur, ali pokličete 
Matjaža na tel. številko 727-263, ki 
ima za kontakte največ časa.
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FOBIJA
Naslednja skupina, ki deluje v okviru gimnazijskih 

bandov iz Kočevja se imenuje Fobija. Fantje igrajo 
rockovsko zvrst, deloma tudi stari in bard rock. Skupaj 
so eno leto v nespremenjeni zasedbi, ki jo sestavljajo 
Denis Vudoševič- klaviature, back vokal; Matjaž Fric- 
solo kitara, back vokal; Davor Jakovac- bas, glavni 
vokal; Dejan Vukojevič- ritem kitara. Tudi člani tega 
banda imajo za sabo že lepo število nastopov, vadijo v 
prostorih stare gimnazije, kontaktna oseba pa je Denis 
na telefonu 851-892.

Z/PO
Tretji band, ki ga bomo tokrat predstavili, je petčlanska 
zasedba ZIPO, ki za razliko od prejšnjih igra pretežno 
komercialno glasbo, torej vse zvrsti, delujejo že štiri 
leta, vmes se je zasedba nekajkrat spremenila, nastopali 
so predvsem v Kočevju in okoliških gostiščih. Vadijo 
ob sobotah v prostorih servisnega podjetja D & L iz 
Kočevja. Trenutno zasedbo sestavljajo Gorazd Hribar- 
solo kitara, back vokal; Tadej Erjavec- ritem kitara; 
Klemen Dodič- bas, back vokal; Aleš Rogale- bobni, 
back vokal; Dejan Golubič- klaviature, vokal.

MOŠKI KVARTET
Na koncu vam predstavljamo še vokalni kvartet, ki vadi 
komaj štiri mesece, poje pa pretežno črnske duhovne 
pesmi in skladbe vseh zvrsti, ki jih priredijo za vokalno 
izvedbo. V zasedbi so zbrani Andraž Hribar, Dejan 
Golubič, Žiga Bižal, in Boštjan Bizjak. Predstavili so se 
že na gimnazijadi v Mariboru, kjer je občinstvo vstalo, 
ploskalo in z njimi pelo.

Toliko torej o mladih, talentiranih, zagnanih fantih, ki 
so se glasbe lotili resno in s prave strani. Zaslužijo vse 
pohvale.Vsi člani tokrat omenjenih štirih zasedb se 
preko naših vrstic zahvaljujejo za dosedanjo moralno in 
materialno podporo svojim staršem, gospodu Slavku 
Rančigaju za vso izkazano razumevanje in vsem, ki so 
z njimi potrpežljivi in jim nudijo prostore za vadbo. 
Kontaktno tel. številko skupin Zipo in Moški kvartet 
lahko dobite v uredništvu Novih novic, ali na tel. št. 
podjetja Le & Mo.

MARKO MODREJ
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Gimnazijske skupine bodo na žueu 8.maja v SO "
j* Ribnica
%

segrevali sceno že eno ueo pved ut-adnim 

£ začetkom. Adlade obiskovalce toi*ej vabimo, da 
g preživijo prijetno nedeljsko popoldne v družbi svojik

vrtsnikov že od 17. ure dalje J9

P— — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — — —n

1 Žur Novih novic in studia Le-Mo se bo 8. maja v | 
, ribniškem ŠC začel ob. ob 18. uri. Vsi doslej, 
i predstavljeni ansmbli in solisti se bodo predstavili v i 
1 živo, program pa bo popestril dobitnik dveh letošnjih 1 

Viktorjev Sašo Hribar. Ansamble vam bo v živo 
i približal Marko Modrej, ki od nedavna predstavlja na i 
I radiu Salomon tudi glasbenike in skupine s celotne i 
I slovenske glasbene scene. Gimnazijci bodo vstopnice [ 
I do petka, 6.maja, prodajali po 300 SIT, uro pred, 
i prireditvijo pa bodo naprodaj na blagajni ŠC Ribnica i 
1 po 400 SIT. Čisti izkupiček je namenjen1 
J RAZVOJNEMU SKLADU GIMNAZIJE KOČEVJE, zato \ 
i poiščite v času do prireditve najbližjega gimnazijca, i 
i če le-ta ne bo uspel prej priti do vas. i

1. IMPULZ

2 ANSAMBEL FRANCA MIHELIČA

3. TOP LINE

4. PRIFARSKI MUZIKANTI

5. HENČ

6. BISER

7. OBZORJE

8. MAK

9. ANSAMBEL TONIJA VERDERBERJA

10. ROBERT KOŽAR

Lestvica je oblikovana na podlagi vaših glasovnic. Ker so 
skupine glede na vrstni red predstavljanja v nekoliko 
neenakopravnem položaju, smo se odločili, da bo končni 
vrstni red oblikovan tudi s pomočjo glasovnic, ki jih boste 
dobili in izpolnili na nedeljskem žuru OSTANIMO 
PRIJATELJI. Lestvica bo objavljena v Novih novicah 20. 
maja

i— — — — — — — — — — — — — — — — — — i

I GLASUJEM ZA NAJ ANSAMBEL ALI I 
I SOLISTA Z RIBNIŠKO KOČEVSKEGA KONCA I
I I
I ............................................................................................. I
L-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------J
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Žaga 
Predelava 

in obdelava lesa

Blate 12 
61331 Dolenja vas

ODKUP
HLODOVINE:
smreka I. kvalitete 
smreka II. kvalitete

ZOBEC

telefon:061/864-070 
061/864-071 

telefax:061/864-071

11.000 SIT

PCZ€K! ^
/A NAKUP ŽENSKIH IN ©TROSKIH
ČEVLJEV /ŠKORNJEV/ POKIANJAHO KORON. 
PRI NAKUPU <5 PAROV PRI ŠESTEM NORIMO 
<50% POPUSTA.

IZKORISTITE PRILOŽNOST!

o I/

TZO 1,

C* * W(
G w ^ /

TEL. 851-056

/ V o

4 J A R
usnjeni supergi (tudi Otroški od Št. 18 dalje) 

otropedski natikači 
m°dne balerine iz nabuko ij^ve 
^^i plavi sandali in salonaO1

(°bha?nev 2? svečane priložnosti^e) 
birmo, maturantske P

8.500 sit j Dekliški sandali-buleRJI
PLAČILO TAKOJ!J \JP0RTNI COPATI Z VISOKIM POPPLATOj^

Urcjooina
Klarič Nada s.p. , Ljubljanska 5, Kočevje

Slaščice, kruh in pecivo proizvajalcev
HRAM, ŽITO IN DOBROPOLJE

Delikatese
SALAME Z DOMAČIM SUŠENJEM
Alkoholne in brezalkoholne pijače 

Prodaja na bančno kartico 
Odprto tudi ob nedeljah od 8. do 11. ure

STORITVENO PODJETJE

Tprofesional d. o. o.
Marjan Zlodej

Podgorska 4. Kočevje, delavnice Reška ?5 (novi Itas). tel 854-331
• vzdrževanje vseh vrst industrijskih strojev (stružnice, preše, 
škarje, mostovni žerjavi)
• servis bele tehnike malih gospodinjskih aparatov in 
električnega ročnega orodja
• servis batnih kompresorjev Trudbenik in Ceccato-Kozama
• servis in prodaja vijačnih in batnih kompresorjev ter 
medicinskih brezoljnih kompresorjev - zagotovljeni rezervni deli
• dodatna oprema in razna pnevmatska orodja
• tlačne sklopke (stikala) od 80 DEM dalje

Delovni čas od 8. do 15. ure. >

f OPTIK
N

Vam v svojih prostorih nudi kvalitetne usluge 
za vse vrste domačih in uvoženih okvirjev
VSE VRSTE STEKEL:
♦ foto občtljiva,
♦ bifokalna,
♦ foto plastična, plastična,
♦ stanjšana (TITANIO),
♦ progresivna..

JANEZ POZNIČ
Vrvarska 3, 61310 Ribnica,tel.:860-367

LUPE, VRVICE, VERIŽICE, ETUIJI, SPREJI 
PROTI OROSITVI MINERALNIH IN ORGANSKIH 
LEČ
DELOVNI ČAS:
ponedeljek in sreda od 9.00 do 18.00 ure 
torek, četrtek in petek od 9.00 do 16.00 ure
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OSTRI ŠPORTNI BOJI MED POLITIKI

občinskih strank ter mešano 
ekipo republiških ministrov in 
poslancev so se pomerili 
S.aprila v ŠC Rbnica. Med 
slednjimi so bili številnim 
gledalcem-volilcem najbolj 
znani notranji minister Ivan 
Bizjak, poslanec Borut Pahor, 
sekretar za promet in zveze 
Marjan Dvornik ter seveda 
domači poslanec Benjamin 
Henigman. Nasprotniki so 
tekmo vzeli izredno resno in 
si na športnem terenu niso 
pustili jemati svojega
političnega ugleda, zato so se 
tudi razšli z izenačenim rezul
tatom 3:3. S pomočjo 
številnih sponzorjev in s pre
cejšnjim številom prodanih
vstopnic pa so bili pravi 
zmagovalci organizatorji 
Društvo za pomoč duševno 
prizadetim otrokom, ki si za 
originalen pristop k zbiranju
sredstev zasluži vse priznanje.

I.SRL ŽENSKE
Ribniški rokometaši so se od 
ligaških tekmovanj poslovili že pred 
mesecem dni, kočevska dekleta pa 
so se uspela uvrstiti na četrto mesto 
in s tem v pokal evropskih mest. V 
polfinalu končnice so najprej v 
gosteh izgubile proti Electri s 
trinajstimi goli razlike, kar je bilo 
očitno preveč, da bi lahko 
nadoknadile na povratnem srečanju. 
Nasprotno, teden dni kasneje so 
ponovne izgubile z enako razliko. 
Krimčanke so zagotovo najboljše 
rokometno moštvo, Kočevarke pa so 
glede na neenake pogoje lahko 
povsem zadovoljne z doseženim 
četrtim mestom v I. ligi.

ODBOJKA
Obojkarice Lik Tihe so se v I. ligi 
uvrstile na tako praktično mesto, da 
se jim ni treba ubadati niti s 
končnico prvenstva za prva mesta 
niti s play outom za obstanek v ligi. 
Manj sreče pod mrežo pa so imeli 
odbojkarji Pan Kovinarja, ki jim je 
uvrstitev na nehvaležno četrto mesto 
v II. ligi zaprlo pot v I. ligo.

II.SNL

Nogometaši Gaja so po porazu proti 
glavnemu konkurentu na vrhu 
lestvice Korotan Suvelu (2:0) z njim 
začeli deliti tudi prvo mesto na 
lestvici. Naslednjo tekmo so 
preprosto morali zmagati, njihova 
žrtev na domačem terenu pa je bil 
Steklar (2:!). Oba gola za domače 
je dal Struna, ker pa sta prva 
zasledovalca na lestvici Gramatexe in 
Suvel med sabo igrala neodločeno, 
je Gaj znova s točko prednosti pred 
obema prevzel vodstvo v ligi. 
Zaradi poškodb in prepovedi je na 
klopi ostalo kar pet stalnih igralcev, 
z malo več sreče in zdravja pa 
Rudar 24. aprila v Trbovljah za 
Gajevce ne bi smel biti pretrd oreh.

TENIS

V ribniškem ŠC se je prejšnjo 
nedeljo končala t.i. zimska občinska 
teniška liga. 21 najboljših ribniških 
ljubiteljev tenisa se je vso zimo 
srečevalo enkrat tedensko v

dvorani, kjer so igrali vsi z vsemi 
v dveh skupinah. V prvi skupini sta 
se na polfinalnem obračunu 
pomerila Dejak Jani in Hojč Natan 
(9:3), v drugi pa Andrej Klemenc 
in Sašo Novak (9:1). V finalnem 
obračunu je bil boljši Dejak, ki je 
Klemenca premagal tesno z 10:8.
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AVTOMOBILSKA IZLOŽBA AGATON d.o.o. Ribnica
avtoprodaja Ribnica, Šeškova 42, tel. 861-488, fax 860-653 

odprto od 8. do 13. in od 14. do 17. ure

Na zalogi še nekaj oplovih in seatovih 
vozil po zelo ugodnih cenah

IBIZA 1,2 CLX 
Ksssj «Bi od 12.990 DEM

Gruppo Volkswagen

TOLEDO 1.6.......................... 21.900 DEM
TOLEDO 1.9 TD...................... 24.900 DEM

ASTRA 1,41 GL......................... 21.950 DEM
VECTRA 1.6 iGL 4 vrata......... 25.900 DEM
ASTRA 2,0i GSI115 PS.......... 31.900 DEM
CALIBRA 2.0 i, 115 PS........... 39.900 DEM

SPREJEMAMO NAROČILA ZA VSA SEATOVA VOZILA. 
ROK DOBAVE JE DO 14 DNI

INTEGRAL d.o.o.
turistična agencija

^ Potovanja za mlade:
»3 Španija, Pariz, Italija, Madžarska...
»5
J5 Prvomajski izleti:

-Provansa - 27.4. - 1.5., avtobus 
•►-Serlin - 27.4 - 1.5..avtobus 
IS-Španija - 23.-30.4., avtobus 
^-GRŠKA TURA - 22.4. -2. 5„ avtobus-ladja 
^-London - 27.-30. 4..letalo 
^-Gardeland, 27. 4., avtobus

IS KRIŽARJENJA VAŠIH SANJ:
j! Velika spomladanska križarjenja v aprilu 
»g (odhodi: 9., 11.,18., 20., 25.) po vzhodnem 
IS in zahodnem Sredozemlju ter po Atlantiku za 
Jj8, 10 in 13 dni. Pristanki v Italiji, Franciji,
|5 Španiji, Portugalski, Grčiji, Turčiji, Tuniziji in 
I§ Maroku. Pestri izleti. Razkošni ladji - 
IS Dalmacija in Adriana. Polni penzioni (A 
|5 kategorija). Organizirani prevozi z avtobusom 
»S iz Ljubljane. Odlična kuhinja. Dalmatinska 

osadka. Vsak večer zabava s plesom, 
agotovljeni odhodi!

Informacije: INTEGRAL, Ljubljana 
•►Kolodvorska 16, telefon: 061/13-15-297 in 
% 302-276
£ INTEGRAL Kočevje, telefon: 851-332

vvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvvv

MORSKA 
KRAŠKA 
SADNA
m 6 vrst mzz

sadne kupe, hamburgerji
®lokal: 860-664 

Jani Juvančič, Ortnek

LJUDSKA UNIVERZA KOČEVJE 
Trg zbora odposlancev 30

POSEBNO AKTUALNO!
Še je možen vpis v Poklicno 
trgovsko solo-proüajalec, IV 
zahtevnostna stopnja v trajanju 
6 mesecev. Pogoji: V. 
zahtevnostna stopnja, 
zaključena katerakoli poklicna 
šola ali 2 letnika katerekoli 

\štiriletne šole._________________

V* K«*OT|«

Ponujamo tudi 
ostale oblike 
izobraževanja. 
Informacije: 
851-262.
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jeans hlače (barvne in 
klasične) jeans jakne, otroške 

jeans jakne 
spomladanske jakne 

\moške klasične hlače z robon^/

Če želite, da bo vaša pričeska modna in vedno 
lepo urejena, se oglasite v frizerskem salonu 
—Byuty.

Nudimo vam trajno KUENE 
za poškodovane in porozne lase 

za tanke in beljene lase 
za lase, ki se težko kodrajo

IMATE TEŽAVE S PRHLJAJEM? S kuro proti
prhljaju vas bomo rešili te nadloge.
ODPRTO: ponedeljek 8.00-12.00, 16.00 -19.00 

torek, sreda, četrtek, petek 13.00-19.00,
sobota 7.00 -13.00

TRGOVINA Z MEŠANIM BLAGOM ^
GORENJSKA C: 20 a, RIBNICA

M&M d.o.o., Videm 20 a, Cerknica

ŠUM 6 x 1,51 526,00
SIR GAUDA 735,00
PREŠANA ŠUNKA 617,00/kg
PLENICE PAMPERS 1.870,00
PŠENIČNA KRMILNA 
FANTA, SPRIT,

35 kg 900,00

COCA-COLA 6X2 1 1.100,00
ZABOJ PIVA UNION 1.320,00



KVM - Software in hardware vam nudi izdelavo in 
instalacije vseh vrst poslovnih aplikacij na kvalitetni 
računalniški opremi, tel: 860 - 840 
KVM - Grafika vam nudi izdelavo vseh vrst grafičnih 
izdelkov (rač. papir, obrazci plačilnega prometa,zaprte 
kuverte, vizitke, prospekti, časopisi), tel. 861-530 
KVM - Gostinstvo vas vabi v restavracijo KRONA, 
tel. 861-530, ki nudi.

- malice (ugodno -250 SIT!)
- kosila

- pizze
hot dog, hamburger, sladoled 

v trgovine KVM, ki nudijo v vseh poslovalnicah 
akcijske prodaje hrane in pijač, , v samopostrežni 
trgovini v Idealu pa dobite sveže meso

UGODNO:
zamik čekov nad 2 000 
SIT je 15 dni, nad 3 000 
SIT pa 30 dni.

- - J

HM
Mercator
TRGOPROMET
Kočevje
Ljubljanska 18 d. d.

V trgovini MAVRICA vam nudimo:

AKTUALNO! 
JUPOL 30/1 
BELOL 30/1 
BELTON (vseh vrst) 
BELTOP (vseh vrst) 
BEKOLIT 
RAZREDČILO IZ 
RAZNI AVTOLAKI

84 SIT/kg 
76,50 SIT /kg 
654 SIT/0,9 I 
853 SIT/0,9 I 
400 SIT/I 
354 SIT/I 
od 1.654 do 
1.900 SIT

SAMO PRI NAS! 
zaščita za kovine COROCINK 
vse vrste TRENUTNIH LEPIL 

ČISTILO za hladilnike in pečice 
EMAJL za banje v sprayu 

PVC METLE za pometanje asfalta, betona... 
SUPER BLESK za umetne kamne 

premaz za zid DIVA

r’ ------------ ------i

Kdor ima,
ta velja

PRODAJAMO:
V Kočevju -ul. heroja Marinclja 2
novo 2-sobno stanovanje v izmeri 61 m ,dva 
balkona CK, III. nadst.

V Kočevju - center
2 sobno stanovanje v izmeri 55 m2, CK, telefon

V Mahovniku
hišo z vrtom in njivo

V Dolgi vasi
dvostanovanjsko hišo z vrtom

MOŽNOST NAJEMA 
KREDITA!

LAST in POSEST,
Vaš agent z nepremičninami f ZASTAVLJALNICA

Promet z nepremičninami 
Borzno Posredovanje

Pokličite 853-777 in postanite lastnik. Roška 8, Kočevje
L — a

.«QOViNA, TEksTil, oblfTpi

BOBEK
-p7 Šalka vas 65, Kočevje
/ NOVO V ŠALKI VASI:
• široke jeans hlače CASUCCI, Levi’s, 

UNICO, jeans srajce CASUCCI
• trenirke za odrasle in otroke
• ženski čevlji, moški in ženski unikatni 

puloverji, brezrokavniki...
• otroški ortopedski čevlji PETAJAN
• copati za vsakogar
• igrače in še marsikaj drugega

POSEBNA PONUDBA:
mikice kratek rokav še po lanskih cenah

Pri večjem nakupu možnost plačila na obroke. 
PRI TAKOJŠNJEM PLAČILU 10 % POPUSTl\

Obiščite nas in se prepričajte
od 9-12, od 15-19, sobota od 9-12 jyf.lk __ rJ 1

Jr


